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PROTOKÓŁ Nr XII/15 
z obrad XII sesji  

Rady Miejskiej w Pyrzycach  
z dnia 17 września 2015 r. 

 
godzina rozpoczęcia - 13:00; 
godzina zakończenia – 17:40; 

 

Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Niezmiernie miło mi jest powitać Państwa 
w naszej nowej sali, doczekaliśmy się w końcu remontu i myślę, że nie będziemy się 
wstydzić tego miejsca, bo jest piękne i miejmy nadzieję, że będzie nam służyło jak 
najdłużej.  
 Bardzo serdecznie witam Panią Burmistrz, Pana Burmistrza, po raz pierwszy 
w roli Sekretarza Gminy – Panią Dorotę Grzybowska gratuluję objęcia nowego 
stanowiska. Witam wszystkich przybyłych, Sołtysów, zaproszonych gości, jest wśród 
nich Pan Artur Nycz – radny sejmiku województwa zachodniopomorskiego, witam 
również internautów i telewidzów przed ekranami swoich komputerów 
i telewizorów. 
 Pozwólcie Państwo, że na początku udzielę głosu Panu radnemu, Panie 
Arturze bardzo proszę niech Pan zabierze głos. 
 
Radny Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego – Artur Nycz – Dziękuję 
bardzo za możliwość zabrania głosu dzisiaj na sesji Rady Miejskiej Pyrzyc. Bardzo 
się cieszę, że po raz kolejny mogę być w Pyrzycach. Szanowni Państwo chciałam się 
przede wszystkim dzisiaj przedstawić. Nazywam się Artur Nycz, jestem radnym 
Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego, w którym pełnię rolę 
przewodniczącego Komisji oświaty, kultury i sportu. Pochodzę z Gyfina, mieszkam 
w Gryfinie, a więc po sąsiedzku. Jestem dzisiaj na sesji po to, żeby złożyć pewną 
deklarację Państwu, mianowicie chciałbym Państwa poprosić o to, abyście Państwo 
traktowali mnie, jako swojego reprezentanta w sejmiku. Czuję się w pełni 
zobowiązany wobec mieszkańców Pyrzyc, którzy również oddawali na mnie swój 
głos i dzięki mieszkańcom Pyrzyc dzisiaj mogę pełnić tą rolę. Szanowni Państwo, 
jestem do dyspozycji Wysokiej Rady, mój mandat jest do dyspozycji Wysokiej Rady, 
do dyspozycji Pani Burmistrz, do dyspozycji mieszkańców Pyrzyc. Wydaje mi się, że 
problemy Pyrzyc są mi w dużej mierze znane, jestem bardzo często w Pyrzycach, 
zawodowo zajmuję się mieszkalnictwem, współpracuję ze spółdzielniami 
mieszkaniowymi, w tym również z pyrzyckimi. Wydaje mi się, że jesteśmy przed 
bardzo ważnym momentem, przede wszystkim, jeżeli chodzi o współpracę 
pomiędzy gminami, a sejmikiem. Jak Państwo doskonale wiecie przed nami nowa 
perspektywa budżetowa, nowy Regionalny Program Operacyjny, którego środki 
niedługo zostaną już uruchomione, to jest 6,7 miliarda złotych w tej perspektywie, 
w najbliższych latach, które zostaną wdane na terenie naszego województwa. Bardzo 
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bym chciał, żebyście Państwo korzystali z wiedzy, z możliwości, z oświadczenia, ale 
również z mojego mandatu we wszystkich sprawach, w których uznacie za 
stosowne, żebym mógł reprezentować interesy mieszkańców Pyrzyc w sejmiku. 
Również mam pełne upoważnienie do tego, żeby złożyć taką sama deklarację 
w imieniu Pana Marszałka naszego województwa, Pana Olgierda Geblewicza, 
niestety nie mógł przybyć dzisiaj na sesję Rady ze względu na odbywające się forum 
ekologiczne w Pyrzycach, niemniej prosił, żeby również taką deklarację w jego 
imieniu dzisiaj Wysokiej Radzie złożyć, że jest do dyspozycji władz Pyrzyc, również 
z taką prośbą, że Pani Burmistrz, jeżeli tylko wyznaczy jak najszybciej termin 
spotkania to Pan Marszałek jest oczywiście do dyspozycji. Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo ja nie chciałbym długo zabierać głosu, bywam w Pyrzycach bardzo często, 
pewnie będzie okazja spotykać się na wielu innych formach, jeżeli nie macie Państwo 
nic przeciwko, pewnie chciałbym jeszcze móc Państwa kiedyś na sesji odwiedzić, bo 
niewątpliwie, nie raz, nie dwa będziemy dyskutowali o sprawach na styku Pyrzyce – 
województwo, ale również i o sprawach dotyczących problemów samych Pyrzyc, 
które niewątpliwie mogą znaleźć swoje rozwiązanie z wykorzystaniem np. środków 
unijnych. Podejrzewam, że większość tych problemów jest mi znane, dlatego że tak 
jak wcześniej powiedziałem, pochodzę z Gryfina, które jest miastem zbliżonym, jest 
to również miasto powiatowe, także te problemy podejrzewam, że są bardzo 
podobne. Pełniłem również przez 3 kadencje mandat radnego w Gminie Gryfino, 
a więc te problemy, które na co dzień Państwo rozwiązujecie są również mi bardzo 
bliskie. Jestem do dyspozycji, mój mandat radnego jest do dyspozycji, jeśli Państwo 
macie pytania to oczywiste, jeżeli Pan Przewodniczący kilka minut na rozmowy 
pozwoli to oczywiście na każde z nich odpowiem. Mam nadzieję, że będziemy się 
widywali częściej, Pani Burmistrz już przy spotkaniu pewien pakiet spraw mi zleciła 
do zajęcia się, także z mojej strony to tyle. Obiecuję, że jeżeli powierzycie mi Państwo 
reprezentację swoich problemów w sejmiku to będę one godnie tam reprezentowane. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Bardzo serdecznie dziękujemy za 
deklarację współpracy, cieszymy się, że nas Pan dzisiaj odwiedził, jak również 
proszę podziękować panu Marszałkowi też za tą deklarację współpracy. Na pewno 
do takiego spotkania dojdzie, tych spraw, o których rozmawialiśmy jest bardzo 
dużo, Gmina Pyrzyce potrzebuje wsparcia, jeżeli taką deklaracje otrzymujemy od 
pana Marszałka to nas bardzo to cieszy, jeszcze raz proszę bardzo serdecznie 
podziękować i my również taką deklarację współpracy składamy. 
 
  Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15-stu radnych, obecni są 
wszyscy, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
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Do punktu 2 porządku 
 Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
 
Porządek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą o wprowadzenie 
do porządku obrad: 
- autopoprawki – Druk 112A/15, jest to autopoprawka w sprawie zmian budżetu 
gminy na rok 2015, dodam tylko, że ta autopoprawka była rozpatrywana na 
komisjach, jednakże to wprowadzenie musi zostać dokonane, 
- projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla przeprowadzenia 
wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
w dniu 25 października 2015 r. (Druk Nr 114/15). 
 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Jan Wojtasik – Zwracam się z prośbą 
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwal: 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Heleny i Grzegorza 
Korpalskich (Druk Nr 115/15), 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Michała Franiaka na 
nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury (Druk Nr 116/15). 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Grupa dziewięciu Radnych Rady Miejskiej 
w Pyrzycach niniejszym składa wniosek o odwołanie z funkcji 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej   w Pyrzycach, radnego Pana Mirosława 
Wyrodka. W związku z powstaniem nowego klubu radnych Rady Miejskiej 
w Pyrzycach „Pracujmy Razem” zaistniała potrzeba zmiany składu osobowego 
prezydium Rady Miejskiej w Pyrzycach. W celu dokonania tej zmiany niezbędne jest 
odwołanie z funkcji wiceprzewodniczącego (Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu). W załączeniu projekt uchwały, który podpisało dziewięciu Radnych, 
proszę o wprowadzenie do porządku obrad (projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu).  
 
Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 
i w budżecie gminy na 2015 r. (Druk Nr 112A/15), z którym Państwo mieliście okazję 
zapoznać się na komisji. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 15; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -2;  

Autopoprawka została wprowadzona do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie utworzenia 
obwodu odrębnego dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej 
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Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015 r. (Druk Nr 
114/15). 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Państwa Heleny i Grzegorza Korpalskich (Druk Nr 115/15). 
  
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pana Michała Franiaka na nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury (Druk Nr 
116/15). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie odwołania 
wiceprzewodniczącego Mirosława Wyrodka. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 9; przeciw – 5; wstrzymało się -1;  
Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zaproponował kolejność porządku: 
- Druk 112A/15 był omawiany w punkcie 15 tak jak jest w porządku obrad,  
- Druk 114/15 projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla 
przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015 r. - był omawiany w punkcie 
17, 
- Druk 115/15 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Heleny 
i Grzegorza Korpalskich był omawiany w punkcie 18, 
- Druk 116/15 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Michała Franiaka 
na nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury był omawiany w punkcie 19, 
- punkt 20 – powołanie Komisji Skrutacyjnej, która będzie niezbędna do 
przeprowadzenia tajnego głosowania przy odwołaniu wiceprzewodniczącego, 
- punkt 21 – odwołanie wiceprzewodniczącego, 
- pozostałe punkty przesuwają się o 5 miejsc w dół. 
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Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Panie Przewodniczący, rozumiem, że na 
wskutek wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego głosowania, które 
musi się odbyć zgodnie z ustawą w trybie tajnym, na pewno będzie konieczność 
powołania Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi to głosowanie.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Przepraszam, ja to wprowadziłem, ale nie 
poddałem pod głosowanie. Wobec tego, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem do 
porządku obrad punkt – powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 13; przeciw – 1; wstrzymało się -1;  
Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołu z obrad IX, X, XI Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że protokoły były wyłożone 
do wglądu w Biurze Rady. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołów. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad IX sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad X sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
z obrad XI sesji Rady Miejskiej. 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Protokół został przyjęty. 
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Do punktu 4 porządku 
 Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc. 
 
Kalendarz spotkań Burmistrza Pyrzyc od dnia 26 czerwca 2015 r. do 13 września 
2015 r. stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Do punktu 5 porządku 

 Zapytania, interpelacje radnych. 
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, po długiej przerwie mam aż 5 pytań: 

1) Zabieram głos w imieniu mieszkańców miejscowości Obromino, sprawa tego 
nieszczęsnego rowu, o którym chyba Pani sprawa jest znana. Bardzo 
prosiłbym w imieniu mieszkańców, żeby się zająć tym problemem, a moje 
pytanie – czy zostanie to zrobione? 

2) Czytając na forum, doczytałem się, że został ogrodzony plac zieleni o długości 
100 metrów i za Co prawdopodobnie Pani Burmistrz zapłaciła 30.000 zł. 
Bardzo bym prosił Pani Burmistrz, żeby Pani Wysokiej Radzie wyjaśniła, 
dlaczego tak drogo? Myślę, że mieszkańcy i Sołtysi również są ciekawi, czy to 
jest siatka ze złota, czy z jakiegoś innego szlachetnego materiału? 

3) Zbliżamy się do remontu ul. Dworcowej to, co mi wiadomo, został 
przeprowadzony przetarg dla firm, które będą brały udział w remoncie. 
Chciałbym się zapytać, jakimi kryteriami kierowała się Komisja Przetargowa, 
że został odrzucony nasz przedsiębiorca pyrzycki, który na rynku istnieje 
bardzo długo i wykonuje prace bardzo solidnie, a również mamy swoje 
przedsiębiorstwo – PPK. 

4) Ile będzie kosztowała miesięcznie obsługa monitoringu?  
5) Komisja Kierownika Pana Andrzeja Ogrodowicza udała się do miejscowości 

Letnin sprawdzić stan techniczny przepustu i prawdopodobnie stwierdzono, 
że ten przepust jest jeszcze w bardzo dobrym stanie gdzie mu przekazano, 
natomiast rolnicy twierdzą, że nie, ponieważ bardzo duży i ciężki sprzęt 
jeździ po tym przepuście, a jest to droga w stronę Pstrowic naprzeciw Sali. 
Pytanie od rolników, czy zostanie on poprawiony? 

6) Minęło już prawie 3 miesiące od folkloru, bardzo bym prosił o informację, jaki 
wkład włożyło Starostwo w folklor? 

 
Nie zgłoszono więcej zapytań i interpelacji. 
 

Do punktu 6 porządku 
 Informacja z wykonania budżetu Gminy Pyrzyce za I półrocze 
2015 r. (Druk Nr 104/15).  
 
Informacja stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  
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Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Temat przeanalizowany na każdej z komisji, 
za wiele pytań nie było. Myślę, że jednak dla większości z Państwa i dla widzów 
również informacja na temat wykonania budżetu za I półrocze tego roku, opinia RIO 
pozytywna, oczywiście z zaznaczeniem, że zostały spełnione dwa najważniejsze 
wskaźniki, które maja wpływ na budżet, tj. art. 242 i art. 243. Chciałbym powiedzieć, 
że wykonanie budżetu za I półrocze jest w kwotach satysfakcjonujących nas zarówno 
po stronie dochodowej i wydatkowej. Na ten stan rzeczy miały wpływ dwa czynniki 
tj. zakończenie roku 2014, gdzie wprowadzaliśmy w pierwszym kwartale 2015 r. 
nadwyżkę ponad 1.500.000 zł i oczywiście pamiętamy sesję z czerwca tego roku, 
gdzie wprowadzaliśmy z rozliczenia ścieżki rowerowej i innych zadań o mniejszym 
budżecie kwotę ok. 2.000.000 zł, wprowadzaliśmy całą kwotę na wydatki majątkowe. 
Również w odchyleniach wykonania wydatków majątkowych i bieżących piszemy, 
dlaczego takie odchylenia występują, a występują one z powodów takich, że procesy 
przetargowe właśnie się rozpoczęły po sesji czerwcowej. W tej chwili inwestycje 
trwają od największej, jaką jest budowa mieszkań dla pogorzelców w Obojnie, 
poprzez modernizację dróg, remonty chodników itd. Jedna rzecz, o której muszę 
powiedzieć to również zobowiązania Gminy na koniec czerwca 2014 r. wynoszą 
20.381.824,82 zł stanowi to niespełna 37% planowanego budżetu roku 2015 i na te 
zobowiązania składają się dwie kwoty: kwota 19.124.000 zł jest to zobowiązanie 
wynikające z zadłużenia w bankach, jest to emisja obligacji. Pamiętacie Państwo 
w roku 2013 przeprowadzaliśmy restrukturyzacje części tych obligacji, ten dług jest 
obsługiwany prawidłowo i 1.230.566,21 zł jest to zobowiązanie zliczane do długu 
publicznego wynikłe z tytułu podjętej uchwały w roku 2013, dotyczące wyrażenia 
zgody na zaciągnięcie zobowiązania przez ówczesnego Burmistrza Pyrzyc, na 
dokonanie modernizacji oświetlenia w Gminie Pyrzyce. Zobowiązanie wynikające 
z tej uchwały tj. 1.300.000 zł, na koniec czerwca (tak jak wspomniałam), jest to kwota 
powyżej 1.230.000 zł, zgodnie z ustawą o finansach publicznych zobowiązanie 
długoterminowe, które jest określone co do rat i jest oprocentowane, zaliczamy do 
długu choć jest ono jednocześnie wydatkiem bieżącym. Także słusznie ktoś 
zauważył, że dług relatywnie wzrósł, niemniej jednak nie jest to zobowiązanie 
zaciągnięte w banku. To tYle tytułem wprowadzenia, jeśli Państwo macie jakieś 
pytania do wykonania, bardzo proszę, na każde odpowiem. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Wpłynęła również Uchwała Nr 
CCXLVII.423.2015 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie, która stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Tak, ustawodawca nie zapisał wymogu 
czytania opinii na półrocze, jak przy absolutorium, ale wspomniałam, że jest opinia 
pozytywna, określa dwa wskaźniki, które spełniliśmy, także nie ma potrzeby 
czytania. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu - opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 13 do protokołu; 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia pozytywna 

stanowi załącznik Nr 14 do protokołu, 
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3) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 15 do protokołu; 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 

 
Do punktu 7 porządku 
 Informacja o przebiegu procesu upadłości likwidacyjnej 
Pyrzyckiego Przedsiębiorstwa Mieszkaniowego Spółka z o.o. 
w likwidacji w upadłości likwidacyjnej (Druk Nr 111/15). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Informacja o przebiegu procesu 
upadłościowego PPM była taką informacją wprowadzoną przez poprzednią Radę, 
która chciała, żeby takie informacje były przekazywane na bieżąco, żeby Rada takie 
informacje o tym procesie otrzymywała. W związku z tym uzyskaliśmy informacje 
z Sądu, są to sprawozdania Syndyka, bo jak wszyscy wiemy tą likwidację prowadzi 
Syndyk Pan Czesław Pająk i on sporządza dla Sędziego Komisarza sprawozdanie. 
Sprawozdania są przekazywane do Sądu jednakże my te sprawozdania 
pozyskaliśmy, są one u nas do wglądu, jeżeli Państwo bylibyście zainteresowani to 
takie sprawozdanie można obejrzeć. W tej informacji, którą przedstawiamy, jest to 
krótka informacja, ale tutaj przedstawiamy, że ten proces już chyli się ku końcowi, 
jednak doszło już do pierwszego zaspokojenia wierzycieli z kategorii drugiej 
i czwartej i to zakończenie tego procesu likwidacji będzie już w momencie, kiedy już 
nie będzie z czego tych dochodów czerpać. W związku z tym Syndyk nie jest 
w stanie nam jeszcze określić, kiedy dokładnie nastąpi zamknięcie tego procesu 
likwidacyjnego. Myślę, że Państwo radni otrzymali tą informację, jeżeli są pytania 
bardziej szczegółowe myślę, że na wszystkie pytania nie odpowiemy. To są te 
informacje, które pozyskaliśmy z tych sprawozdań, które (tak jak powiedziałam) są 
do wglądu i te informacje, które uważamy, że są na dzisiaj zasadne i jedyne, które 
mogliśmy Państwu przedstawić są w tej informacji. Także, jeżeli macie Państwo 
pytania to proszę, może uda nam się na nie odpowiedzieć. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu - opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 17 do protokołu; 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 18 do protokołu; 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 

 

Do punktu 8 porządku 
 Informacja na temat: „Funkcjonowanie Geotermii Pyrzyce 
Spółka z o.o. oraz plan i sposób wykorzystania solanek” (Druk Nr 
103/15). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.  
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Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu - opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 20 do protokołu; 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 21 do protokołu; 

 
Radny Jerzy Wroński – Chciałbym serdecznie podziękować Panu Prezesowi 
w imieniu jednostek OSP i mam następujące pytanie, jak daleko zaszły już sprawy 
budowy elektrociepłowni? 
 
Prezes Geotermii Pyrzyce – Stanisław Kulik – Sytuacja na dzień dzisiejszy wygląda 
w ten sposób, że chciałbym w imieniu inwestora podziękować za uchwałę, którą 
Państwo podjęliście. Ta uchwala uprawomocniła się w czerwcu tego roku, na dzień 
dzisiejszy jest wykonany projekt i niezbędne dokumenty do złożenia w Powiecie 
w celu uzyskania pozwolenia na budowę. Jutro dokumentacja trafi do inwestora - 
firmy Termal, jeżeli Termal ją zatwierdzi a nie będzie żadnych uwag to jeszcze 
w tym miesiącu zostanie wniosek złożony do Starostwa Powiatowego w celu 
uzyskania pozwolenia na budowę. Został również złożony i opłacony wniosek do 
Enea o wydanie warunków przyłączenia na 1,4 MVat i w przyszłym tygodniu już 
powinniśmy wiedzieć, jakie są szczegóły tego wniosku. Czyli jest szansa realna, że 
w ciągu najbliższych miesięcy będzie pozwolenie na budowę i rozpocznie się już 
proces inwestycyjny. Jeszcze inwestora czeka jedna ważna rzecz, do końca nie 
wiemy, jak to będzie wyglądało, ustawa o OZE wprowadziła tzw. aukcje. Pierwsza 
próbna aukcja przyniosła same dziwne rzeczy i niespodzianki, ona była tylko próbna 
i zobaczymy jak te aukcje będą wyglądać, na kiedy zostanie rozpisana i to będzie taki 
istotny warunek do biznes planu i do uzyskania środków i rozpoczęcia budowy. 
Liczymy, że okres zimowy spędzimy na uzgadnianiu technologii i współpracy, 
a w przyszłym roku powinna ruszyć inwestycja. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 9 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 
VI/40/15 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie 
poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego – należnego od 
osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso (Druk Nr 105/15). 
  
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Musimy dokonać zmiany w załączniku do 
uchwały Rady Miejskiej, jeżeli chodzi o pobór podatku od nieruchomości, 
inkasentów. Nastąpiły dwie zmiany, a chodzi o sołtysów, w miejscowości Pstrowice 
nowym sołtysem jest Pani Murawa Genowefa, która jest z nami, bardzo serdecznie 
witamy i gratulujemy jeszcze raz. W miejscowości Giżyn Pan Jan Mogielski, również 
witamy i gratulujemy. W związku z tym musimy dokonać zmiany uchwały odnośnie 
tych dwóch osób.  
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Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 23 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 24 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady - Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr VI/40/15 Rady Miejskiej w Pyrzycach 
z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego 
i leśnego – należnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso (Druk Nr 105/15). 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za - 15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/88/15 stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka nr 82 o pow. 0,2808 ha położona w obrębie geodezyjnym Turze 
(Druk Nr 106/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu.  
 

Sekretarz Gminy – Dorota Grzybowska – Przedkładany projekt uchwały dotyczy 
zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Turze. Jest to nieruchomość w pełni 
uzbrojona z możliwością zabudowy. Obecnie stoi tam budynek, który przeznaczony 
jest do wyłączenia ze sposobu użytkowania ze względu na zły stan techniczny, 
dlatego też wnosimy o podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży. Bardzo dużym 
zainteresowaniem cieszy się działka wśród mieszkańców miejscowości Turze. 
 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt – Czyli jest szansa, że cena będzie korzystna 
i znajdzie się nabywca. 
 

Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 28 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 

 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady - Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 82 o pow. 0,2808 ha położona w obrębie 
geodezyjnym Turze (Druk Nr 106/15). 
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Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 15; za - 15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/89/15 stanowi załącznik Nr 30 do protokołu. 

 

Do punktu 11 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
w drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 126 o pow. 0,0008ha położonej 
w obrębie geodezyjnym Turze (Druk Nr 107/15). 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu - opinia pozytywna stanowi załącznik Nr 32 do protokołu; 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 33 do protokołu; 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 126 
o pow. 0,0008ha położonej w obrębie geodezyjnym Turze (Druk Nr 107/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/90/15 stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.  

 
Do punktu 12 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych i publicznych przedszkoli, innych form 
wychowania przedszkolnego, szkół prowadzonych przez inne niż 
Gmina Pyrzyce osoby fizyczne lub osoby prawne, trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania oraz terminu 
i sposobu ich rozliczania (Druk Nr 108/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 
 
Kierownik Wydz. EKiS – Waldemar Kędziora – Uchwała o trybie udzielania 
i rozliczania dotacji dla niepublicznych i publicznych przedszkoli itd. w tytule, to jest 
naturalna konsekwencja zapisów ustawy z dnia 20 lutego 2015 r. o zmianie ustawy 
o systemie oświaty, gdyż ta, która obowiązuje z 2000r. traci moc w wyniku tego 
zapisu i musimy do końca grudnia podjąć taką uchwałę, ona jest niejako 
powieleniem tego, co funkcjonuje, także jest tylko formalnością. 
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Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 36 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik 

Nr 37 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
i publicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół 
prowadzonych przez inne niż Gmina Pyrzyce osoby fizyczne lub osoby prawne, 
trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania oraz 
terminu i sposobu ich rozliczania (Druk Nr 108/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/91/15 stanowi załącznik Nr 38 do protokołu.  
 

Do punktu 13 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży zamieszkałych 
na terenie gminy Pyrzyce” (Druk Nr 109/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 39 do protokołu. 
 
Kierownik Wydz. EKiS – Waldemar Kędziora – Ta uchwała to jest niejako 
fundament do uchwał, które funkcjonują już m.in. uchwały o stypendiach za 
osiągnięcia w nauce, artystyczne, ewentualnie sportowe. W opinii naszego biura 
prawnego, żeby dokonywać jakichkolwiek ruchów w tej materii, czyli uchwalać 
stypendia z tych dziedzin, o których mówiłem, należy podjąć uchwałę właśnie 
w tym brzmieniu, mianowicie w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania 
edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży zamieszkałych na terenie gminy Pyrzyce”, 
co też czynimy. Jest to związane z zapisem artykułu 90t ustawy o systemie oświaty, 
która daje taka możliwość organowi gminnemu uchwalania takich aktów prawnych, 
sformułowanie mówi „może”, ale skoro już funkcjonują u nas uchwały te, które 
wymieniłem, a my chcemy je urealnić i dostosować do praktyki, to najpierw 
wychodzimy z tym programem lokalnego wspierania, a później na następnej sesji 
będziemy wprowadzać zmiany związane z funkcjonowaniem uchwał m.in. za 
osiągnięcia w nauce i w konkursie. 
 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik Nr 
40 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży zamieszkałych na terenie gminy Pyrzyce” (Druk Nr 
109/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/92/15 stanowi załącznik Nr 41 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ogłosił przerwę. 
 

Przerwa od godz. 13:45 do godz. 14:05; 
Po przerwie:  

Stan Radnych na sali – 15; 
 

Do punktu 14 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań 
zmierzających do utworzenia w Gminie Pyrzyce żłobka dla dzieci 
w wieku od 18 miesięcy do 3 lat (Druk Nr 110/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 42 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Projekt uchwały dotyczy wyrażenia woli 
podjęcia działań zmierzających do utworzenia w Gminie Pyrzyce żłobka dla dzieci 
w wieku od 18 miesięcy do 3-ch lat. Załącznikiem jest list intencyjny, który miałby 
zostać podpisany między mną, a Prezesem fundacji. Początkiem stworzenia tego 
listu intencyjnego było spotkanie moje z Panią Prezes Iwoną Żukiert Fundacji Talent 
Promocja Postęp, która zgłosiła się do Gminy Pyrzyce z inicjatywą utworzenia 
żłobka. Jak wiemy na terenie Gminy Pyrzyce takiego żłobka nie posiadamy, czyli jest 
takie zapotrzebowanie i oczywiście stwarza to możliwości dla rodziców możliwości 
podjęcia pracy. Ten list intencyjny, chciałbym zaznaczyć na samym początku, 
ponieważ docierają do mnie informacje na spotkaniach, w których uczestniczę i fora 
internetowe, media, przedstawiają tutaj to w bardzo groźnych okolicznościach. 
Chciałabym na początku Państwu powiedzieć, że tak naprawdę list intencyjny 
podpisany przez Burmistrza z jakąkolwiek z organizacji on nie musi być 
podejmowany przez Radę Miejską. Jednak w związku z tym, że jest to taka nowa 
inicjatywa i jest to taki pomysł dla mieszkańców Pyrzyc do tego, żeby zaspokoić 
potrzeby właśnie w tym temacie, uznałam, że zasadnym jest, żebyśmy to razem, 
wspólnie ja i Rada Miejska w Pyrzycach, żebyśmy tą decyzję podjęli czy idziemy 
w takim kierunku, czy nie idziemy. A dlaczego? Pierwszym punktem jest to, że list 
intencyjny wyznacza nam sposób działania, czyli przygotowanie się do tych działań 
i Fundacja Talent Promocja Postęp będzie chciała wystąpić o środki zewnętrzne na 
uruchomienie i funkcjonowanie tego żłobka, te środki są z wojewódzkiego urzędu 
pracy. Z tego, co wiemy możliwość pojawia się już w tym roku i z wykorzystaniem 
naszego majątku, czyli pomieszczeń Publicznego Gimnazjum w Pyrzycach, 
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ponieważ te pomieszczenia mamy wolne od kilku miesięcy. Jak wcześniej 
pamiętamy miało też tam być przedszkole do czego nie doszło. Te pomieszczenia 
zostały sądownie przez nas odzyskane i w związku z tym mamy możliwość, mamy 
miejsce, gdzie moglibyśmy taki żłobek otworzyć. To porozumienie, również te 
zasady, które określa to jest pierwsze to, co powiedziałam, czyli pozyskanie środków 
zewnętrznych przez Fundację i do tego ten list intencyjny jest potrzebny, żeby 
Fundacja wiedziała, że Pyrzyce chcą takiej inicjatywy, chcą takiego żłobka, co za tym 
idzie. Po podpisaniu takiego listu intencyjnego przyjmuje się porozumienie, 
w którym określamy już bardzo szczegółowo te wszystkie zasady i te wszystkie 
działania, czyli to, że Fundacja występuje o takie środki, my zapewniamy to 
pomieszczenie, które będzie w ramach dzierżawy. Następnym punktem po 
porozumieniu, które również przyjmuje Rada, następnie jest wyrażenie zgody na 
dzierżawę, również będzie decydowała o tym Rada, czy to będą 3, 5 czy to będzie 10 
lat. Ostatnim z punktów myślę, że chyba budzącym największe kontrowersje i to też 
było powodem tego, że uznałam, że Państwo powinniście wiedzieć, że taka 
możliwość istnieje. Ustawa o opiece nad dzieckiem w wieku do 3-ch lat, w artykule 
60 dopuszcza możliwość dla Gmin dotowania takich podmiotów, dopuszcza tzn. że 
Gmina może dotować lub nie. Gmina w tym przypadku dotuje opłatę za dziecko, 
czyli my tak naprawdę przyznajemy pomoc dla mieszkańców, którzy będą chcieli 
z tej formy pomocy korzystać i wtedy Rada określa, czy to jest kwota 200 – 300, 500 zł 
na dziecko i ta uchwała, która zostanie podjęta nie będzie tylko dotyczyła Fundacji, 
ale będzie dotyczyła wszystkich podmiotów, które będą chciały takie zadanie 
realizować. W związku z tym, że są to bardzo istotne, bardzo ważne dla nas decyzje, 
ja podjęłam decyzję taką, żebyśmy rozmawiali o tym wspólnie. Nie chciałabym, żeby 
budziło to takie kontrowersje, które budzi, bo jak wiemy każda nowa rzecz, która się 
pojawia i nowy podmiot, który wchodzi również może budzić jakieś nasze 
niepokoje, ale jeżeli nie otworzymy się na żadną z inicjatyw, a jest to wszystko dla 
naszych mieszkańców, bo nie jest to ani dla mnie, ani dla Rady, ale jest to dla 
mieszkańców. W związku z tym chciałabym, żebyśmy dzisiaj na ten temat 
porozmawiali, są z nami goście, czyli przedstawiciele Fundacji: 
Pani Janina Durka – Wiceprezes, 
Pan Ryszard Sroka - Dyrektor Centrum Edukacyjnego Fundacji w Barlinku, 
Pani Anna Kolmer – Polskie Radio Szczecin, która tym tematem też się zajmowała 
i na pewno będzie też chciała zabrać głos. W tym momencie chciałaby oddać głos 
Pani Wiceprezes, żeby Pani Wiceprezes przedstawiła nam działalność Fundacji, 
doświadczenie i ten pomysł, z którym Państwo weszliście do nas zachęciła Radnych, 
jak również mieszkańców do tego, że jest to dobry pomysł, że wszystkie inicjatywy, 
które Gmina podejmuje z podmiotami, ze stowarzyszeniami one są ważne, bo my 
powinniśmy wychodzić na zewnątrz i to staramy się robić. Dlatego proszę Panią 
Janinę o przedstawienie i jeżeli będą później pytania to ja, jak również 
przedstawiciele Fundacji będziemy starali się odpowiedzieć na wszystkie bardzo 
wyczerpująco. 
 
Wiceprezes Fundacji Talent Promocja Postęp – Janina Durka – Miło mi, że 
zaprosiliście nas Państwo na dzisiejszą sesję, miło mi, że z pierwszej ręki chcecie się 
Państwo dowiedzieć o organizacji pozarządowej, która w swej działalności 
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statutowej ma przede wszystkim działania społeczne i działania edukacyjne. Nie 
jesteśmy organizacją, która na rynku edukacyjnym w naszym województwie, czy 
w Polsce istnieje od kilku dni, czy kilku lat, rozpoczęliśmy swoja działalność w 1993r. 
Mamy swoje jednostki organizacyjne w Świnoujściu, Gryficach, Barlinku 
i w Nowogardzie. Zapraszam przede wszystkim do Świnoujścia, do naszych 
ośrodków szkoleniowo – wypoczynkowych, edukacyjnych, na szkolenia, na zajęcia 
nad morzem. Zapraszam również do Barlinka, gdzie dysponujemy odpowiednim 
budynkiem, kadrą, pomieszczeniami do tego celu. Jak to wszystko wygląda. 
Chciałabym, żebyście Państwo mieli do nas zaufanie biorąc pod uwagę chociażby 
tylko wąski zakres naszej działalności, która ma miejsce na terenie Powiatu 
Myślborskiego, w dużej merze w Gminie Barlinek. Działamy w Barlinku od 2005 r., 
więc jest to dość długi okres czasu. Jak każda organizacja pozarządowa w swojej 
działalności opieramy się o ustawę o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie. Państwo zapewne tę ustawę doskonale znacie, więc nie widzę 
powodu, żeby przytaczać większe jej fragmenty, niemniej wiecie Państwo również, 
że organy administracji publicznej, a takim organem jest również samorząd, 
prowadzą działalność w sferze zadań publicznych poprzez zlecania określonych 
zadań organizacją pozarządowym. Wiadomo też również, że zasady współpracy 
samorządu i organizacji pozarządowych polegają na pomocniczności (moje serce 
polonisty mdleje, jak widzę takie sformułowania, ale tak jest), suwerenności stron, 
wspierają się wzajemnie, realizują zadania publiczne i oczywiście wszystko to 
odbywa się w partnerstwie, bo nie może być inaczej. Słusznie Pani Burmistrz 
powiedziała, że podpisanie jakichkolwiek umów, listów intencyjnych, umów 
partnerskich na etapie pisania projektu jest koniecznością, bo żadna organizacja (jak 
Państwo zapewne wiecie, bo piszecie też projekty) nie może złożyć i wnioskować 
o pieniądze unijne, jeżeli takowego dokumentu na etapie składania wniosku nie 
przedłoży. 
Cele działalności naszej Fundacji to przede wszystkim promowanie ludzi młodych, 
przygotowanie ich do aktywnego życia w Europie i realizacja inicjatyw społecznych 
o charakterze edukacyjnym, kulturalnym, charytatywnym i tak robimy, będzie to 
dalej widoczne w mojej prezentacji. Prowadzimy działalność oświatową, 
aktywizujemy bezrobotnych, wspieramy małą przedsiębiorczość, realizujemy 
projekty z funduszy unijnych dotyczące sportu, turystyki i pracujemy na rzecz 
regionu promując nasze województwo nie tylko w Polsce, ale i poza granicami. 
Jak już Państwu powiedziałam w 2004 r. propozycja Starostwa myśliborskiego 
dotycząca współpracy z Fundacją w Powiecie, otrzymaliśmy wtedy propozycje 
wykorzystania dwóch obiektów, był to internat Zespołu Szkół w Myśliborzu 
i internat w Barlinku. Doszliśmy do wniosku, że Barlinek jest bardziej kameralną 
miejscowością, że nasza działalność w tak małym mieście znajdzie swoich 
kontrahentów, klientów. Ten budynek wyglądał w tragicznym stanie, jednak Pani 
Prezes Iwona Żukiert i Zarząd Fundacji razem ze Starostwem, z Panem 
Burmistrzem, z Panem ówczesnym Starostom podpisaliśmy porozumienie 
o działalności, które też na tym etapie, tak jak Państwo też tutaj się obawiacie, co 
wynikało z Pani Burmistrz słów, nie skutkowało żadnymi konkretami. Fundacja 
zrealizowała w ramach tego projektu, kiedy jeszcze nie mieliśmy budynków, dwa 
ogromne przedsięwzięcia – młodzieżowe mini przedsiębiorstwo, szkoły ze Smolnicy, 
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Myśliborza i Barlinka były w ramach tego projektu finalistami w mini 
przedsiębiorstwie ogólnopolskim i zajęły czołowe miejsca. Szkoła ze Stolnicy zajęła 
I miejsce, były artykuły w gazetach, młodzież miała w szkołach przedsiębiorstwa 
i uczyły się od podstaw jak je prowadzić. 70-ciu uczniów wzięło udział w tym 
projekcie, było 12 firm, opiekowało się młodzieżą 9-ciu nauczycieli. 
W ramach naszej działalności prowadzimy również wolontariat, młodzież Zespołu 
Szkół nr 1 w Barlinku brała udział w programie „Młodzież”, trzech uczniów przez 
rok uczestniczyło w tym projekcie w Niemczech, zdobywali wiedzę, mieli za darmo 
zapewnione warunki bytowe i edukację. W 2005 r. utworzyliśmy w Barlinku już po 
wyremontowaniu jednego piętra Centrum Edukacyjne Szczecińskiej Fundacji i do tej 
pory na drugim i trzecim piętrze to Centrum Edukacyjne działa. 16 lipca 2005 r. było 
uroczyste otwarcie tego Centrum, był Pan Wojewoda, był Starosta myśliborski 
i nasza Pani Prezes. Celem utworzenia tego Centrum było przede wszystkim 
zintensyfikowanie inicjatyw na rzecz tworzenia społeczeństwa obywatelskiego i ten 
cel (na pewno Państwo też wiecie, bo tekst strategii rozwoju województwa nie może 
być nieznany radnym) w tą strategię się wpisuje. Cel utworzenia – aktywizacja 
działalności organizacji pozarządowych, tworzenie partnerstwa lokalnego, promocja 
regionu, międzynarodowa wymiana młodzieży, kreowanie jej przedsiębiorczych 
postaw i wreszcie wypracowanie systemowych rozwiązań zmierzających do 
zmniejszenia problemów społecznych. Takie działania są m.in. dzięki temu, że 
powadzimy szkoły, gimnazjum, liceum, prowadziliśmy żłobek, mieliśmy projekt 
prowadzenia szkoły muzycznej i wielu takich przedsięwzięć. W Barlinku, 
w momencie, kiedy ten budynek był coraz lepiej przystosowany do naszych potrzeb, 
bo internat był w strasznym stanie, utworzyliśmy Centrum Edukacyjne i w tym 
Centrum otworzyliśmy szkołę. Szkoła działała kilka lat, ale z racji tego, że zmienił się 
system edukacji, skończył się etap (w tej gminie) szkół wieczorowych. 
Od czego zaczęliśmy swoja działalność, żebyśmy nie byli gołosłowni, to dzisiaj chcąc 
otworzyć u Państwa żłobek nie przychodzimy z pustymi rękoma, mamy całe 
wyposażenie żłobka, które zostało zakupione za pieniądze projektowe. To całe 
wyposażenie czeka na to, żeby zacząwszy od zabawek, wyposażenia placu zabaw 
poprzez łóżka, kołderki, talerze, całe to wyposażenie do tych pomieszczeń, które 
Państwo nam ewentualnie wydzierżawicie wprowadzić. Tak też było i w tym 
Centrum, wyposażyliśmy salę komputerową, kupiliśmy meble do sekretariatu, 
drukarki, kserokopiarki i udostępniliśmy swoją salę komputerową. Z tych rzeczy 
korzystała młodzież Zespołu Szkół Nr 1, to było tak naprawdę wyposażenie 
pierwszego piętra w tym budynku, którego nie dzierżawimy.  
W naszym Centrum są kursy: 
- kierowca wózka jezdniowego, 
- kurs pedagogiczny, 
- kursy BHP, 
- kursy spawacza, 
- kursy komputerowe. To się działo w ciągu 2005 – 2007 r. i myślę, że są to dane 
imponujące, bo niewiele jest organizacji pozarządowych, które mogą się wykazać 
taką działalnością.  
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Ja szczególnie jako nauczyciel, pedagog jestem dumna z kursu opiekunki dziecięcej, 
nauczyły się biżuterii artystycznej, 20 pań otrzymało umiejętność obsługi biura i one 
również przestały być bezrobotne, bo znalazły swoje miejsce na rynku pracy.  
Projekt „Szansa na zmianę”, który był realizowany w Powiecie myśliborskim, jak 
i w Starostwie Pyrzyckim, dzięki temu miałam przyjemność poznać wsie Powiatu 
pyrzyckiego.  
Nakład finansowy na remont budynku ogółem ok. 1.500.000 zł, to są oczywiście 
pieniądze pozyskiwane z projektu m.in. w taki sposób, na jaki chcemy pozyskać 
pieniądze na działalność żłobka. 
Prowadzimy kursy edukacyjne, projekty: 
językowe – podnoszące kwalifikacje osób pracujących i wreszcie kursy dla osób 
pracujących z grupami podwyższonego ryzyka, profesjonalna instytucja rynku pacy, 
studia podyplomowe, kursy pedagogiczne, kursy masażu. 
Projekty, które są w sferze przedsiębiorczości, współpracujemy z przedsiębiorcami 
z Barlinka, punkt konsultacyjno – doradczy, organizowaliśmy konferencje 
i seminaria dla przedsiębiorców nie tylko z naszego regionu, ale z województwa 
i Polski. Prowadząc taką działalność możemy wspierać te przedsiębiorczości.  
W styczniu 2007 r. podjęliśmy też na zasadzie listu intencyjnego umowy partnerstwa 
podpisaliśmy umowę o działaniach na rzecz utworzenia Regionalnego Centrum 
Przedsiębiorczości i takie Centrum powstało, ma się dobrze, funkcjonuje dalej. Efekty 
działalności: 
- wsparcie informacyjno doradcze, szkolenia. To wszystko nie odbywało się w ciągu 
jednego miesiąca tylko to trzeba przeliczyć na 2 lata w przypadku tego projektu. 
Największym naszym przedsięwzięciem było powołanie Centrum Integracji 
Społecznej CIS Przystań, mieliśmy 3 edycje, pierwsze dwie edycje były w pełni 
finansowane przez Ministerstwo, bo pozyskaliśmy pieniądze, trzecia edycja 
współfinansował Pan Burmistrz i Fundacja.  
Centrum Integracji Społecznej jest to działalność, która jest związana ze wsparciem 
dla osób zagrożonych wykluczeniem społecznym. Ten projekt Centrum Integracji 
Społecznej pozyskaliśmy dla gminy, w pierwszej edycji 1.600.000 zł, w drugiej 
1.500.000 zł i na trzecią edycję 1.000.000 zł od nas i od Burmistrza, i tak niestety się 
projekt załamał, ale bardzo często tak bywa, że projekty, które są realizowane ze 
środków unijnych potem nie są kontynuowane. W wielu przypadkach wynika to 
z braku zrozumienia przez samorządowców, wierzcie mi Państwo na podstawie 
mojego doświadczenia, bo pracuję w Fundacji od 1995 r., realizowałam jeszcze 
projekty przed akcesyjne i mam okazję obserwować, monitorować, jak to się dzieje 
w naszej organizacji i w innych organizacjach zrzeszonych w Zachodniopomorskim 
Forum Organizacji Socjalnych.  
Partnerami są: Starostwo Powiatowe w Myśliborzu, Urząd Miasta i Gminy Barlinek, 
Myślibórz, Ośrodek Pomocy Społecznej, Powiatowy Urząd Pracy, Uniwersytet Marii 
Curie Skłodowskiej, z którym współpracujemy, placówki edukacyjne, zakłady pacy, 
przedsiębiorstwa itd. 
Jeśli chodzi o rekreację i wypoczynek to współpracujemy z domami dziecka na 
terenie całej Polski, zorganizowaliśmy obóz terapeutyczno – wypoczynkowy dla 130 
dzieci w Barlinku. Organizowaliśmy przez kilka lat Letnie Akademie Futbolu i nasze 
największe, najsympatyczniejsze przedsięwzięcie to pozyskanie pieniędzy 



 18 

z Ministerstwa Spraw Zagranicznych na organizację obozu dla polskich dzieci 
z Litwy. Każdy nasz projekt kończy się festynem na rynku w Barlinku.  
Kolejne projekty 2012 – 2015: 
- „Standaryzacja usług socjalnych” – dofinansowanie pozyskane dla Powiatu 
myśliborskiego wynosiło 1.000.000 zł, kolejna kwota była pozyskana na rzecz Gminy 
Barlinek, uczestnicy projektu zostali objęci pomocą, pracowali z osobami starszymi, 
- „JOBfirma_ był adresowany do osób 50+, realizowany był w powiecie 
myśliborskim i w Powiecie zgierskim, jako priorytetowy w Polsce. Skończył się on 
konferencją u Ministra Pracy i Polityki Socjalnej, bardzo pozytywne zyskał opinie 
i myślimy, że będzie również w innych regionach naszego kraju również ta forma 
pracy z osobami bezrobotnymi 50+ kontynuowana. W partnerstwie z tymi dwoma 
gminami pozyskaliśmy 2.230.000 zł.  
- „Samorządność i współpraca w powiecie myśliborskim” – kolejny projekt, który 
zakończył się wypracowaniem Zintegrowanej Strategii Rozwoju Społecznego dla 
starostwa myśliborskiego. 
Opieka żłobkowa – Pani Burmistrz wspominała o klauzuli tajności. Prawdę 
powiedziawszy wszystkie projekty, które realizujemy na etapie podpisania listu 
intencyjnego zawierają tę klauzulę, dlatego że przez wiele lat podkradano nam 
pomysły. W momencie ujawniania, na etapie pisania projektu zawsze znalazł się 
ktoś, kto z tego korzystał. Jest to nasza myśl, nasza kreatywność i do momentu, kiedy 
nie uzyskamy pieniędzy na otwarcie tego żłobka, to uważamy, że mamy prawo do 
zachowania tej wiedzy dla siebie. W momencie, kiedy zostaną przyznane nam środki 
o wszystkim, wszyscy będą poinformowani. W przypadku żłobka w Barlinku 
wyedukowaliśmy 16 pań – opiekunek żłobków, z których 8 znalazło u nas prace, 
pozostałe znalazły prace gdzie indziej. Zakupiliśmy sprzęt, o którym mówiłam na 
niebagatelną kwotę, daliśmy pracę tym ośmiu osobom i co najważniejsze, to 
w ramach tamtego projektu aż ponad 30 pań mogło iść do pracy, bo dzieci przyszły 
do nas do żłobka, czyli pracowały od godz. 700 do godz. 1900. Za czas realizacji 
projektu opłaty były albo żadne, albo minimalne, ale to było w tamtym projekcie, 
więc nie chciejcie Państwo ode mnie, żebym powiedziała, na jakie kwoty i jak my ten 
projekt piszemy i jakie będą w tym projekcie zasady. Na pewno będą takie, że będą 
one dotyczyły mieszkańców tego Powiatu, będą dotyczyły dzieci z tego Powiatu i na 
pewno będzie tak, żebyście Państwo jako Gmina z tego tytułu nie ponosili środków, 
bo my będziemy się o nie ubiegali w Unii, bo takie są założenia, takie konkursy są 
ogłoszone i na pewno Państwo też się orientujecie. 
Opieką było objętych 36 dzieci, w małych 6- osobowych grupach, niecały koszt 
projektu to 1.130.000 zł. Wyposażenie, remont powierzchni był o wiele większy niż 
działalność.  
W sferze działalności społecznej, w ramach współpracy z Zachodniopomorskim 
Forum Organizacji Socjalnych (ZAFOS) bardzo dużo rzeczy się działo i można 
powiedzieć o aktywizacji organizacji społecznej. W ramach tego partnerstwa 
z ZAFOS-em zrealizowaliśmy projekty: 
- „Skuteczne NGO”, 
- „Pracuj w NGO”, 
- otwarcie punktu informacyjno – doradczego dla NGO, 
- mieszkańcy uczestniczyli w szkoleniu, 
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- projekt „Rozwój Społeczeństwa Obywatelskiego”, gdzie ludzie podnieśli swoje 
kwalifikacje, ale najważniejsze w tym projekcie było to, że organizacje pozarządowe 
otrzymały doradztwo, jak tworzyć organizacje, jak rozliczać, jak pozyskiwać 
projekty, czyli ta cała otoczka związana z działalnością organizacji pozarządowych. 
Mieliśmy projekty związane z emerytami, mieliśmy projekty związane z seniorami 
„Seniorzy z Kulturą”, byliśmy w Niemczech, współpracujemy. 
Działalność naszej Fundacji na rzecz samorządu: 
- wspieranie działań z zakresu opieki społecznej, 
- realizacja zadań wynikających z Ustawy o zatrudnieniu socjalnym, 
- zmniejszenie kosztów pomocy społecznej, 
- promocja miasta i regionu, 
- zagospodarowanie, remont i utrzymanie obiektu byłego internatu w Barlinku.  
Możecie Państwo mieć nadzieję, że jak wydzierżawicie ten budynek to też go nie 
zniszczymy tylko doposażymy. Przez ten okres zatrudnialiśmy ok. 25 osób, 
współpracujemy z różnymi firmami, a wartość pozyskanych środków finansowych 
na realizację projektów od 2005 r. do tego roku wyszła to kwota 12.081.930 zł.   
Pochwalę się, że obrót za ubiegły rok przekracza 3.000.000 zł, jeżeli chodzi o naszą 
organizację – Szczecińską Fundację Talent Promocja Postęp, przeszkoliliśmy ok. 1500 
osób, w tej chwili zatrudniamy we wszystkich szkołach, we wszystkich placówkach 
łącznie z nauczycielami ok. 100 osób.  
Omówiona prezentacja stanowi załącznik Nr 43 do protokołu. 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 44 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik 

Nr 45 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 46 do protokołu. 

 
Radny Łukasz Michalski – Mam pytanie na początek do pani Burmistrz, czy Gmina 
dokonała analizy kosztów utworzenia oddziału żłobkowego przy przedszkolu 
gminnym zanim podjęła Pani możliwość współpracy z podmiotem zewnętrznym? 
 
Radny Jerzy Wroński – Czy Gmina również może złożyć taki wniosek i pozyskać jak 
Fundacja pozyskuje pieniądze na założenie takiego żłobka? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny Michalski – nie, Gmina nie 
analizowała realizacji takich usług w postaci żłobka przy przedszkolu, ponieważ to 
wiąże się z tworzeniem administracji, jeżeli chodzi o Gminę Pyrzyce, a jak 
powiedziałam wcześniej, zawsze o tym mówię, odchodzimy od tego, żeby tworzy 
wewnątrz u nas i rozszerzać naszą administrację. Jeżeli pojawia się podmiot, który 
może to za nas przejąć i może w ten sposób realizować, to jest to uważam pomysł 
zasadny.  
Pytanie Pana Radnego Wrońskiego, czy Gmina może? Oczywiście, że tak, ale musi 
utworzyć własną jednostkę, a to jest to samo, co powiedziałam wcześniej, czyli 
koszty administracyjne. Nie rozważaliśmy, tylko przystąpienie z partnerem 
zewnętrznym tak, żeby zminimalizować koszty, a jeżeli mielibyśmy jakiekolwiek 
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koszty ponosić, to byłaby to forma wsparcia dla mieszkańca, dla każdego dziecka, 
o którym mówiłam. Dodatkowo możemy, poza tym, że nie rozszerzamy naszych 
kosztów administracyjnych, czyli nie tworzymy jednostek, możemy zyskać 
utrzymanie naszego majątku, czyli majątku w Pyrzyckim Gimnazjum Publicznym, 
który dzisiaj utrzymujemy z własnych środków, a w takim przypadku byłyby to 
środki od Fundacji, czy z projektu, czyli środki zewnętrzne.  
 
Radny Łukasz Michalski – Czy Pani Burmistrz ma wiedzę taką, iż na terenie Gminy 
Pyrzyce została zarejestrowana Fundacja, która również jest zainteresowana 
otwarciem żłobka w Pyrzycach? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Mam taką wiedzę. 
 
Radny Łukasz Michalski – Czy, jeżeli taka Fundacja nasza, lokalna, gminna jest 
zainteresowana również otwarciem żłobka to, w jakim celu chcemy ściągnąć 
Fundację z zewnątrz, bo nie rozumiem? 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Rozumiem, do czego Pan Łukasz Michalski 
zmierza. 
 
Radny Łukasz Michalski – Przepraszam, ale pytanie było do Pani Burmistrz. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ale ja uzupełnię, bo i tak miałem to 
przedstawić w tym punkcie. Wpłynęło do przewodniczącego Rady Miejskiej pismo 
w dniu 14 września 2015 r. z Fundacji Oświatowej Realizujmy Marzenia, które 
w nagłówku „Dotyczy: propozycji wspólnych przygotowań i realizacji działań 
Gminy Pyrzyce oraz Fundacji Oświatowej Realizujemy marzenia mających na celi 
stworzenie kompleksowej placówki oświatowej w Pyrzycach, w tym szkoły 
podstawowej, przedszkola, a w szczególności żłobka.” Jest pismo, dołączony jest 
statut (pismo stanowi załącznik Nr 47 do protokołu) i moje pytanie odnośnie tego, 
czy Pani rozważy propozycję wspólnych przygotowań do realizacji tego działania?  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Taką informację otrzymałam od Pana 
Prezesa, Pana Artura Kurowskiego obecnego tutaj dzisiaj z nami na sali, 
w poniedziałek 10 września, że powstała taka Fundacja i otrzymała wpis do KRS-u, 
czyli jest. Tak jak mówiłam na początku, nasza współpraca i moje rozmowy 
z Fundacją rozpoczęły się od marca tego roku. Efektem końcowym tej współpracy 
i wspólnym zamierzeniem jest list intencyjny, który przestawiłam na Radę Miejską 
w miesiącu wrześniu. W związku z tym nie miałam takiej informacji, że taka 
Fundacja ma powstać i taką informację uzyskałam, ale to nie zmienia faktu 
przedstawienia mojego listu i działalności jednej Fundacji na terenie Pyrzyc, która 
będzie zaspokajała potrzeby mieszkańców tak jak zostało to przedstawione, czyli 
Centrum edukacyjne – szkoły, przedszkola, żłobki, jak również Fundacji, która ma 
pomysł realizacji takiego projektu w Pyrzycach, ponieważ nic nie stoi na 
przeszkodzie. Nie wiem, co miałoby sugerować Pana pytanie, że po co to? Ja 
uważam, że jedna i druga inicjatywa jest jak najbardziej zasadna, jedna i druga 
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inicjatywa jest dla mieszkańców Pyrzyc, jedna i druga Fundacja w żaden sposób nie 
wchodzi sobie w drogę. Również tak jak zostało przestawione mi od Pana Prezesa 
Kurowskiego, Fundacja będzie prowadziła przedszkole i będzie prowadziła szkołę. 
Idąc takim tokiem rozumowania, czy mam myśleć, że nasze szkoły, przedszkola 
prywatne są zagrożone? Nie, ja tego nie widzę w ten sposób. Tak, jestem otwarta na 
współpracę z Fundacją i taką odpowiedź otrzymał ode mnie Pan Kurowski, jak 
również wystosowałam pismo do Pana Kurowskiego - Prezesa Fundacji, 
zapraszające do Urzędu na wspólne spotkanie, przedstawienie strony Fundacji jak 
widzi współpracę z Gminą Pyrzyce, jakie są oczekiwania, jaki jest pomysł i takie 
pismo wyszło i tak będziemy rozmawiać. W związku z tym ja nie widzę tutaj 
żadnego konfliktu interesu, jakbym to nazwała, dzisiaj jednej uchwały intencyjnej 
o przystąpieniu do współpracy z Fundacją Talent Promocja Postęp, jak również 
z Fundacją obecnego tutaj na sali Pana Prezesa. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy jeżeli Fundacja Oświatowa Realizujmy 
Marzenia wystąpi również o podpisanie takiego listu intencyjnego, to Pani nie widzi 
tutaj takich przeciwwskazań? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Ja nie widzę takich przeciwwskazań i taki 
list zostanie również przedstawiony dla Rady Miejskiej w Pyrzycach, a to, co 
powiedziałam wcześniej i jeszcze raz do tego nawiążę, jeżeli będzie podjęta dzisiaj 
uchwała, jeżeli przystąpimy do tego projektu i przyjmiemy uchwałę o dotowaniu 
żłobków to tylko Fundacja, która dopiero teraz rozpoczyna swoje działanie może 
z tego skorzystać. Ktoś za nich przeciera dzisiaj już te szlaki w Gminie Pyrzyce, to 
jest tylko na korzystać Fundacji, która dopiero powstaje, bo Fundacja nie ma 
doświadczenia, będzie to doświadczenie nabywała, będzie przygotowywała 
budynek, tak jak jest w piśmie. Także życzymy powodzenia i nie ma tutaj żadnych 
problemów, jeżeli chodzi o współpracę z Fundacją, która powstała, jak również 
z Fundacjami, które powstaną, bo jutro również może powstać następna Fundacja, 
pojutrze też. Ja nie widzę dzisiaj żadnych przeciwwskazań ku temu, żeby jak 
najwięcej takich organizacji pozarządowych działało w Gminie Pyrzyce, żeby 
właśnie mieszkańcy Pyrzyc korzystali z takich ofert, o których dzisiaj tutaj 
słyszeliśmy. To jest wszystko dla mieszkańców Pyrzyc, a jeżeli Urząd Pyrzyc może 
wydać jak najmniej środków, a chce wspierać mieszkańców, to taką decyzję 
podejmie. 
 
Radny Łukasz Michalski – Kolejne moje pytanie dotyczy remontu pomieszczeń, 
które zostaną najprawdopodobniej wydzierżawione Fundacji, czy remont będzie 
pokrywała Fundacja, czy remont będzie wykonywała Gmina Pyrzyce? 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Wyrodek – Mam pytanie do naszego Pana 
radcy prawnego, chciałbym, aby Pan zinterpretował w liście intencyjnym, który 
mamy przed sobą - §5, żeby Pan się wypowiedział na ten temat, co ten paragraf 
oznacza dla nas, jako dla Gminy, czy jakieś konsekwencje prawne w przyszłości 
możemy mieć z tego powodu i jak to ogólnie wygląda? 
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Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Jeżeli chodzi o remont pomieszczeń, Pani 
już powiedziała w swojej wypowiedzi i jak sami mówimy tutaj, ja też to 
podkreślałam, że będzie to dzierżawa. W związku z tym jak będzie to dzierżawa, to 
ja nie widzę możliwości remontu, który miałaby wykonywać gmina skoro oddaje 
pomieszczenia w dzierżawę. Pani również o tym powiedziała, że takiego remontu 
dokonają, mają swoje wyposażenie, które chcieli przekazać i będą chcieli to uczynić 
z środków zewnętrznych, żeby je pozyskać. Nawet, jeżeli ta działalność by nie 
wyszła to przecież jest to nasz majątek i to zostaje u nas i tylko Gmina Pyrzyce z tego 
skorzysta. Gmina Pyrzyce nie będzie dokonywała tego remontu. 
 
Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Zapis §5 brzmi: „Partnerzy zobowiązują się do 
zachowania poufności wszelkich informacji uzyskanych od drugiej strony, 
w związku z prowadzonymi działaniami w okresie obowiązywania niniejszego listu 
jak i po tym okresie.” Zapis ten wydaje mi się jasny i zobowiązują się strony, 
właściwie mogę tylko powtórzyć, do zachowania poufności informacji wzajemnie 
otrzymanych. Jeżeli Pan Radny pyta o to w kontekście, np. kwestii związanych 
z innymi obowiązującymi przepisami w Gminie, jak np. ustawa o dostępie do 
informacji publicznej, to z całą pewnością zapisy dokumentu prywatnego tego typu 
listu intencyjnego nie naruszają postanowień ustawy o dostępie do informacji 
publicznej i o ile, jakaś informacja, która byłaby uzyskana mogłaby mieć charakter 
informacji publicznej, ale niekoniecznie musi mieć, proszę zwrócić uwagę, wtedy 
w odpowiednim trybie przewidzianym ustawą, Gmina byłaby zobowiązana osobie 
zainteresowanej do ujawnienia takiej informacji, o ile miałaby ona charakter i postać 
ujawnienia informacji publicznej. Natomiast, jeśli chodzi o sam zakres chodzi 
zobowiązania wynikającego z tego listu to mogę tylko powiedzieć, że chodzi tutaj 
o nie ujawnianie tych informacji, które strony wzajemnie otrzymają, co do intencji 
tego zapisu to myślę, że słyszeliśmy wypowiedź Pani Prezes. Chodzi tu z pewnością 
o to, żeby w miarę możliwości ograniczyć możliwość dostępu do prezentowanych 
idei, czy pomysłów osób trzecich. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Wyrodek – Czy ten paragraf nie jest jakby 
umową, czy przedwstępną umową, czy punktem przedwstępnej umowy, czy to się 
może wiąże? 
 
Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Co do zasadny, list intencyjny tak jak jest to 
opisane w Kodeksie cywilnym wyraża intencje stronie nie czyniąc nikogo 
zobowiązanym. Jednocześnie jednak w tym zakresie tutaj uważam, że jest to swego 
rodzaju zobowiązanie umowne, które nie wykracza poza jego treść, tzn. każda ze 
stron ma obowiązek tego, żeby w jakiś sposób ta poufność w ramach starannego 
działania zachować. Jeżeli pyta Pan o ewentualne konsekwencje nie zachowania jest 
to na zasadach, jest to na zasadach całkowicie ogólnych, tzn. jeżeli jedna ze stron 
poniosłaby szkodę na skutek nie wypełnienia tego obowiązku, to jeżeli wysokość tej 
szkody udowodni oraz związek przyczynowy pomiędzy powstaniem tej szkody, 
a zaniechaniem drugiej strony, to jest wtedy możliwość podnoszenia jakiegoś 
roszczenia odszkodowawczego, ale tak jak mówię musi wystąpić szereg warunków 
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od samej szkody poprzez związek przyczynowy i wreszcie zawinione działanie 
drugiej strony, która taki obowiązek zachowania poufności naruszyłaby. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Wyrodek – Czyli tak do końca powinniśmy 
być spokojni, nic nie powinno się dziać? 
 
Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Nie wiem, co Pan ma na myśli? Przy czym 
mówiłem, to co wynika od strony prawnej z tego zapisu, natomiast co się będzie 
dziać, to proszę tego pytania do mnie nie kierować. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Wyrodek – Chodzi mi dokładnie o to, czy 
będziemy mieli spokój w takim trybie, że nikt nas się nie będzie w przyszłości 
czepiał w jakiś sposób.  
 
Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Jeżeli obowiązek wynikający z tego zapisu tzn. 
starannego działania w celu zachowania poufności, co do informacji otrzymanych 
z drugiej strony będzie wykonywany, to wg mojej najlepszej wiedzy żadne 
roszczenie nie powinno być skutecznie podnoszone przez drugą stronę.  
 
Radny Łukasz Michalski – Kolejne moje pytanie dotyczy Fundacji, czy Fundacja 
w jakikolwiek sposób stawia warunki Gminie do wejścia w to przedsięwzięcie? Co 
oczekuje od Gminy oprócz dzierżawy lokalu? 
Drugie pytanie, czy Fundacja daje pisemną gwarancję, że po wykorzystaniu środków 
unijnych będzie dalej funkcjonowała na terenie Gminy Pyrzyce i czy nie opuści nas 
tak jak Gminę Barlinek, bo takie miało miejsce? 
 

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Ja te wszystkie informacje Panie Radny 
powiedziałam na początku i to jest również w uzasadnieniu. Oczekiwaniem jest list 
intencyjny po to, żeby wystąpić o środki zewnętrzne, które mają być na realizację 
całego zadania. Dzierżawa budynku to drugie oczekiwanie. Trzecie oczekiwanie 
wpisane i to o czym mówiłam, czyli to, że będziemy po tym, jeżeli Fundacja nie 
będzie miała środków zewnętrznych, o które będzie chciała ubiegać się cały czas, to 
jest możliwość wystąpienia o środki do Gminy i tutaj to pisze, przeczytam: 
„W związku z tym, że jest podmiot który chce prowadzić taką działalność na 
początku przy udziale środków unijnych, później przy wsparciu finansowym 
budżetu Gminy Pyrzyce należy ten projekt wesprzeć.” Czyli o tym mówimy, mówi 
on o tym, że pierwsze to jest spisanie porozumienia, czyli tych wszystkich uzgodnień 
i to również zostanie przedstawione. Umowa dzierżawy drugie. Trzecie uchwała 
Rady Miejskiej, która będzie dotyczyła wszystkich podmiotów, nie tylko tej Fundacji, 
ale każdej innej, czy każdego innego podmiotu, który będzie chciał taką działalność 
prowadzić. Czyli nasza decyzja Rady Miejskiej w Pyrzycach, czy będziemy chcieli 
wspierać naszych mieszkańców korzystających z takiej formy wsparcia w kwocie, 
którą określimy, jeżeli będziemy nad taką uchwałą pracować. To jest tylko intencja, 
która mówi o tym, że mamy możliwość przystąpienia do takich działań, a te 
działania one będą w tych wszystkich dokumentach określone. Czyli takie są 
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oczekiwania i możliwość prowadzenia swojej działalności na terenie Gminy Pyrzyce 
na rzecz mieszkańców Gminy Pyrzyce.  
 
Radny Łukasz Michalski – Pani Burmistrz, moje pytanie wynikało z tego, iż 
Fundacja prowadziła działalność na terenie Gminy Barlinek do tej pory i wycofała się 
z tego, ponieważ nie otrzymała środków zewnętrznych. Wystąpiła do Gminy 
o dofinansowanie żłobka i kwota dofinansowania była bardzo wysoka 
w porównaniu do żłobków, które były na terenie Gminy Barlinek była to kwota 
o połowę wyższa. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ubolewam nad tym, że Pan Łukasz Michalski 
nie zadał tych pytań na komisji, na której był Pan nieobecny, bo myślę, że wtedy to 
przepytywanie i tą dyskusję moglibyśmy zdecydowanie skrócić. 
 
Radny Łukasz Michalski – Przepraszam Panie Przewodniczący, niestety nie 
dysponowałem czasem, nie mogłem uczestniczyć w komisji, dlatego dziś w tym 
miejscu zadaję te pytania. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Jako radny może Pan uczestniczyć też 
w posiedzeniach innych komisjach, które odbywały się w innych terminach 
i w innych dniach. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Dyskusja poszła jakby w innym kierunku. Nie 
powiem Panie Radny, ale Państwo Radni, w Gminie Pyrzyce działa tyle 
stowarzyszeń, że trudno byłoby z tego miejsca wymienić i tak:  
- stowarzyszenia sportowe zajmują się naszymi dziećmi w szkołach, w gimnazjum, 
w szkołach średnich; 
- stowarzyszenia turystyczne wykonują zadania własne gminy turystyki w regionie 
i nie tylko, 
- Uniwersytet Trzeciego Wieku i inne mu zbliżone zajmują się seniorami z tą różnicą, 
że wszystkie nasze stowarzyszenia korzystają z budżetu Gminy i tylko w większości 
(nie mogę krzywdzić niektórych stowarzyszeń) opierają się na własnych środkach. 
Fundacja ta, czy inna wprowadza pomysł w niszę naszej gminy, czyli w brak żłobka, 
o który mieszkańcy pytają. W mniejszym lub większym stopniu statystyki urodzeń 
zostały nam podane w projekcie, jeżeli ktoś rozumie system projektowy to wie, że 
projekty tego typu mają określoną długość, w tym wypadku najprawdopodobniej 
półtora roku, różnie to bywa i nie zawsze można te projekty wydłużać, jest tzw. 
ciągłość projektowa odnośnie majątku, wyposażenia, czyli wykorzystania środków 
w postaci majątku i o ile wszystkie inne fundacje, które będą działać na własnym 
terenie i na własnych nieruchomościach, to tyle tutaj jako gmina wykorzystujemy 
własny majątek, a więc będziemy czerpać zyski (to jest dużo powiedziane), ale 
będziemy obniżać koszty eksploatacji całego budynku Publicznego Gimnazjum. 
Otwartość, którą przedstawiła Pani Burmistrz oznacza wprost, że nie ma szlabanu 
dla żadnej innej organizacji pozarządowej, która chciałaby wnieść pieniądze do 
naszej gminy, do naszego miasta i „rozdać je” naszym mieszkańcom, czy to będą 
małe dzieci, czy to będą dorośli. Tak samo było w przypadku LGD, która również 
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korzystając ze środków unijnych poprzez tą grupę jako gmina postawiliśmy ileś 
placów zabaw i to też jest również stowarzyszenie. Należy jeszcze powiedzieć, że 
w tym roku na majątku starostwa miało powstać również przedszkole z oddziałami 
integracyjnymi i nie, kto inny, jak obecny Prezes obecny Pan Kurowski przyblokował 
rozwój tego przedszkola w związku z niezgodą (nie pamiętam) najprawdopodobniej 
na budynku, o którym dziś pisze, że będzie przedszkole wielofunkcyjne i zespół 
przedszkolno – żłobkowo – szkolny będzie sklep monopolowy. Więc jeżeli rada 
gminy, burmistrz gminy, samorząd nie blokuje działań, więc w tym momencie mam 
prośbę do Państwa, żebyśmy dali szansę wszystkim innym fundacjom, tej i każdej 
utworzonej następnej, żeby oni przywozili pieniądze do naszego miasta i u nas dla 
naszych mieszkańców je zostawiali. Panie Przewodniczący, zgłaszam wniosek 
formalny o zamknięcie dyskusji. 
 
Radny Łukasz Michalski – Pani Radna Piotrowska, pytania moje dotyczą 
funkcjonowania działalności przyszłego żłobka, dlatego iż ta Fundacja miała żłobek 
w Barlinku i jak dobrze (nie wiem czy Pani wie) żłobek ten już nie funkcjonuje na 
dzień dzisiejszy. Dlatego ja chcę dbać o dobro i interes gminy, żeby taka sytuacja się 
nie powtórzyła, dlatego chcę naświetlić sytuacje Radnym, aby wiedzieli o tym i moja 
prośba jest taka, aby wstrzymać się z tą uchwałą. Pani Burmistrz, moja prośba – 
zwrócić się z zapytaniem do Radnych lub Burmistrza Gminy Barlinek z prośbą 
o wyrażenie swej opinii na temat współpracy z daną Fundacją. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Tu odpowiem, bo to strzał w moją stronę, tak Panie 
Radny wiem, jak to wygląda i powiem Panu szczerze, że jeżeli w tej chwili nasza 
rozpoczęta współpraca z Fundacją będzie prawidłowa, za półtora roku Fundacja 
zwróci się do Burmistrza o wsparcie, dofinansowanie, bo tak będzie, bo ten projekt 
trwa półtora roku i będzie taka sytuacja, jak była w Barlinku, że Fundacja zwróci się 
do Burmistrza i Rady Miejskiej o wsparcie, czyli dofinansowanie do dziecka i my 
wtedy w tym głosowaniu tak jak tutaj powiemy nie, to oni się też wyprowadzą jak 
z Barlinka, wszystko jest w rękach Burmistrza i Rady. Jeżeli my zdecydujemy jako 
Radni, że nie będziemy dofinansowywać żłobka Fundacji, to Fundacja się zabierze 
i będzie szukać następnego miasta, wszystko jest w rękach samorządu, bo samorząd 
ma półtora roku luzu, bo na półtora roku są pieniądze unijne i to jest ten list 
intencyjny, który nas uczula i uświadamia, że za półtora roku jako Rada będziemy 
musieli pochylić się nad projektem, tak jak wspomniała Pani Burmistrz, 
dofinansowania 200, 300, 500 zł do dziecka, bo tak funkcjonują takie jednostki jak 
żłobek, bo nie ma takiej subwencji oświatowej jak na szkoły podstawowe. Jeżeli my 
za półtora roku jako Rada wstaniemy i podejmiemy uchwałę, że nie wyrażamy 
zgody na kontynuacje projektu, to Fundacja będzie w takim samym miejscu 
i w takim samym momencie jak była w Barlinku i tu nie ma na to wpływu czy my tą 
opinię od Burmistrza weźmiemy, czy nie. Burmistrz nam powie, że nie wyraził 
zgody na kontynuację działań i my możemy zrobić to samo za półtora roku. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny, ja nie widzę powodu, żeby 
występować do Pana Burmistrza i pytać go o jego decyzje, jak również decyzje Rady 
Miejskiej w Barlinku, ponieważ oni stanowią odrębny organ, jest to inna Gmina, 
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podjęli taką decyzję, a kierowali się przede wszystkim tym, że w Gminie Barlinek 
istnieje żłobek miejski jako ich jednostka, czyli mieli możliwość wyboru, nie 
dofinansują, przekażą swojej jednostce, my takiej możliwości wyboru nie mamy. 
Stad (jeszcze raz podkreślam) jest jasno i przejrzyście, wiemy, na co się decydujemy. 
Fundacja jasno i wyraźnie mówi, idziemy po projekt, a później chcemy, żebyśmy tą 
trwałość projektu utrzymali, żeby ten żłobek funkcjonował, on będzie funkcjonował 
dla mieszkańców Pyrzyc i o tym przede wszystkim pamiętajmy. Gmina Barlinek 
zrezygnowała, ale w czasie projektu korzystała, ich decyzja, nie nam oceniać decyzję 
Barlinka.  
Chciałabym, żeby na koniec zabrała głos Pani Wiceprezes i tą sytuację wyjaśniła, bo 
tutaj mówimy o jakichś ogromnych kwotach, które miały być dofinansowane 
chciałabym, żeby na koniec Pani wyjaśniła. Jest również Pani Anna Kolmer, która jest 
z Barlinka i mogłaby powiedzieć o tym, jak to było postrzegane przez mieszkańców. 
Chciałabym Panie Przewodniczący, żeby Pan wyraził zgodę, żeby Panie mogły 
zabrać głos. 
 
Wiceprezes Fundacji Talent Promocja Postęp – Janina Durka – Rzeczywiście żłobek 
funkcjonował przez taki czas jak powiedzieliście, Gmina do żłobka nie dokładała, 
wszystko było z pieniędzy unijnych. W momencie, kiedy zmieniła się sytuacja 
w samorządzie, po wyborach, nowy Burmistrz nie widział potrzeby współpracy 
z Fundacją i miał do tego takie prawo. Rzeczywiście proponowaliśmy Panu 
Burmistrzowi dofinansowanie do tego żłobka, bo dofinansowałby poszczególne 
dziecko. Kwota, która została wygenerowana w pierwszym rzucie, jak gdyby na 
rozruch bez pieniędzy unijnych nie była kwotą niską, ale wszystko było do negocjacji 
i ostateczna kwota po rozmowach była o wiele niższa, ale nie było woli współpracy. 
Jeżeli nie było woli współpracy, żłobek mieścił się w naszym budynku, który jest 
dzierżawiony w tej chwili jest tam żłobek, czy przedszkole dla dzieci 
niepełnosprawnych, sprzęt mamy zabezpieczony, jest w tej chwili do wzięcia 
jakbyśmy chcieli ten żłobek otworzyć już jutro. Jeżeli nie było pieniędzy, jeżeli były 
pieniądze tylko ze strony Fundacji, nie było woli samorządu, nie ma sensu pracować 
w takiej atmosferze i bardzo żałuję, bo straciły Panie pracę, straciły matki możliwość  
opieki nad dziećmi (3-4 musiały zrezygnować z pracy), a intencją projektu było to, że 
są dzieci w żłobku, macie Panie pracę i matki tych dzieci tę pracę podjęły. 
 
Redaktor Anna Kolmer – Ja się przysłuchuje i może tylko kilka refleksji jako 
dziennikarz chciałam Państwu przekazać. Faktycznie sprawę żłobka w Barlinku to ja 
rozpętałam swoją audycją, bo byłam ciekawa, dlaczego z takiej inicjatywy 
pozarządowej Gmina, która wcale nie jest taka bardzo bogata, a obecnie wiemy jak 
wyglądają budżety samorządowe, chce zrezygnować. Muszę Panu powiedzieć, że 
chodziło tylko o zapis w ustawie, bo w przypadku dofinansowania dzieci ze żłobka 
jest powiedziane, że można, ale gmina nie musi. Natomiast w przypadku gdyby to 
było przedszkole to muszę Panu powiedzieć, że Burmistrz musiałby wyłożyć 
pieniądze, bo jest powiedziane, że musi i tylko dlatego i tak to się stało. Nie były to 
duże kwoty, ja nie pamiętam i nie będę teraz mówiła, bo to nie moja sprawa, 
natomiast przysłuchuję się tutaj i chciałam zapytać, kto z Państwa pisał projekt, kto 
brał udział w projekcie, kto rozliczał projekt, tu z Radnych? Domyślam się, że Pani 
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po Pani wypowiedzi, kto działał i robił, i to było widać? Pan pyta o rzeczy tak 
oczywiste, myśli Pan, że w projekcie ktoś zabierze pieniądze, że ktoś te pieniądze 
zdefrauduje? Proszę Pana, tam się ogląda każdą złotówkę i to jest taka prawda, 
projekty mają swoją karencję 2 – 3 lata, nieraz półtora roku, ale to jest jak to się mówi 
wędka, to jest przynęta dla samorządu, a potem samorząd musi też myśleć, jeżeli to 
się wpisuje w jego działanie, w jego strategię, co dalej z takim projektem, z takim 
pomysłem zrobić. Tu macie Państwo podane na tacy wszystko, z czego można 
skorzystać, a potem jak dalej to będzie, to tylko będzie od Was zależało, jak Pani 
powiedziała. Organizacje pozarządowe powinny rozwiązywać te wszystkie 
problemy, o których tutaj Państwo mówicie, ja sięgnę pamięcią wstecz, ponieważ 
jestem dziennikarzem z długoletnim stażem, Pyrzyce są mi świetnie w gminach 
znane, a to od 1994 r. kiedy u Was tworzyła się Geotermia. Historię Geotermii 
świetnie znam, kto mówi o Pyrzycach w Polsce i o Geotermii? Kto mówi? A byliście 
pierwsi i mój apel, nie marnujcie Państwo tego, co macie i co Wam inni zaoferują i co 
za tym idzie, bo to nie są prywatne pieniądze, to są pieniądze unijne, które się 
ogląda, które się liczy. Więc zastanówcie się Państwo tak naprawdę, czym jest trzeci 
sektor dla samorządu i dla takich ludzi jak Wy? Zostaliście wybrani po to, żeby 
mieszkańcom pomóc, a nie utrudniać, a ja wiedzę, że Państwo utrudniacie. Pytanie 
o klauzuli poufności, proszę Pana, takie coś istnieje od zarania królów. Nikt nigdy 
nie będzie mówił o czymś takim, że coś tworzy i będzie to sprzedawał, bo potem 
wiadomo, co się dzieje. Powiem Państwu, ponieważ jeżdżę po całym regionie, znam 
świetnie gminy, a macie taką Gminę, która też miała pomysły niesamowite na 
zrobienie interesu. Interesy można robić wtedy, kiedy ma się podstawy ku temu, 
a nie dywagować. Uważam, że list intencyjny i zamiary tego rodzaju to podpisujcie 
ze wszystkimi organizacjami pozarządowymi, a potem Wy będziecie ich rozliczać 
z tego i nic nie stracicie, bo jeśli powstanie taki żłobek i będziecie Państwo mieć salę 
wyremontowaną do tego Wam jeszcze zostawią sprzęt to tylko się cieszyć i szukać 
następców, którzy to poprowadzą. Sprzętu mogę nie zostawić, ale może być tak, że 
w którymś z projektów będzie tak zapisane, Pan tego nie będzie wiedział, bo to jest 
właśnie poufność projektu i nikt Panu nie powie. To na tym rzecz polega, natomiast 
zyskuje się coś wartościowego, a pomyślcie Państwo o tych matkach, o rodzinach, 
które czekają na to a Wy się zastanawiacie. Macie jedną fundację, drugą fundację, 
pomagajcie sobie, zawiążcie partnerstwa między organizacjami pozarządowymi 
i dzielcie się tym wszystkim, co można osiągnąć, a nie od razu mówicie nie, bo nie 
i doszukujecie się Państwo drugiego dna. 
 
Radny Łukasz Michalski – Nikt nie powiedział nie, bo nie, tylko po to jest sesja, po 
to jest dyskusja, aby zadać wg Pani te tendencyjne pytania, ponieważ telewidzowie 
mogą nie mieć takiej wiedzy lub radni, dlatego te pytania były zadane i usłyszeliśmy 
odpowiedź wyczerpującą. 
 
Radny Jerzy Wroński – Chciał zabrać głos. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Odebrał głos radnemu Jerzemu Wrońskiemu. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia woli podjęcia działań zmierzających do utworzenia 
w Gminie Pyrzyce żłobka dla dzieci w wieku od 18 miesięcy do 3 lat (Druk Nr 
110/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -10, przeciw - 3, wstrzymało się - 2; 
Uchwała Nr XII/93/15 stanowi załącznik Nr 48 do protokołu.  
 

Do punktu 15 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy 
na 2015r. (Druk Nr 112A/15). 
 
Projekt uchwały (Druk Nr 112A/15 autopoprawka) stanowi załącznik Nr 49 do 
protokołu. 
Projekt uchwały (Druk Nr 112/15) stanowi załącznik Nr 50 do protokołu. 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Tytułem wstępu wyjaśnię, dlaczego jest 
autopoprawka; pierwsza to dotacja z WFOŚiGW w Szczecinie na realizację zadania: 
„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pyrzyce”,  
Dochody bieżące – pozyskano sponsorów i darczyńców na dożynki gminne 
w Okunicy. 
Ponadto:  
1) Zwiększenie  dochodów : 
Dz.700, rozdz.70005 – zwiększenie o kwotę  4 507,71 zł.      
Dochody bieżące - środki pozyskane od sponsorów i darczyńców                                        
z przeznaczeniem na organizację Dożynek Gminnych w Okunicy.  
Po drugiej stronie wydatkowej ta kwota się również znajduje. 
Dz.758, rozdz. 75814 – zwiększenie o kwotę 107 459,99 zł. 

Środki ze zwrotu wydatków poniesionych  w 2014 r. w ramach funduszu sołeckiego 
(bieżące 75 613,07 zł, majątkowe 31 846,92 zł).  
Dz.900, rozdz.90002 – zwiększenie o kwotę  53 802,00 zł.      
Dochody bieżące – dotacja z WFOŚiGW w Szczecinie na realizację zadania: 
„Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Pyrzyce”. 
Dz.921, rozdz.92109 – zwiększenie o kwotę  113 206,00 zł.      
Dochody bieżące - refundacja środków z zadania „Remont świetlicy wiejskiej 
w miejscowości Mielęcin gmina Pyrzyce”. 
 
2) Zwiększenie  wydatków: 
Dz.010, rozdz.01095– zwiększenie o kwotę 4 507,71 zł.      
Wydatki bieżące (statutowe- na organizację dożynek)  3 019,51 zł. 
Dz.600, rozdz.60016 – zwiększenie o kwotę  139 665,99 zł.       
Wydatki majątkowe „Przebudowa ul. Rolnej w Pyrzycach”   139 665,99 zł.  
Wykonanie przebudowy konieczne jest z uwagi na zły stan techniczny. Droga ta jest 
ciągiem komunikacyjnym dla dzieci uczęszczających do szkoły w związku 
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z powyższym zasadnym jest wykonanie tego zadania. (Całkowity koszt wynosi 
155.665,99 zł). 
Dz.750, rozdz.75023 – zwiększenie o kwotę  50 000,00 zł.       
Wydatki bieżące (statutowe - na wymianę pokrycia dachowego na budynku 
gospodarczym zlokalizowanym na działce 157/6 obręb 8 m. Pyrzyce przy Urzędzie 
Miejskim. Budynek ten wykorzystywany jest jako archiwum. Wymiana pokrycia 
dachowego jest niezbędna z uwagi na zły stan techniczny, częste przeciekanie). 
Dz.801, rozdz.80101 – zwiększenie o kwotę  21 000,00 zł.       
Wydatki bieżące (statutowe - w budynku Szkoły Podstawowej w Żabowie należy 
wykonać prace remontowe z uwagi na nakaz Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Pyrzycach decyzja nr PINB.SS.7143-6/4/2015 z dnia 25 czerwca 
2015 r. w celu doprowadzenia przedmiotowego budynku szkoły do odpowiedniego 
stanu technicznego. Zakres prac obejmuje eliminację rys powstałych w ścianach 
wewnętrznych i osłonowych budynku, podparcie płyt stropowych przyściennych, 
wykonanie właściwych obróbek blacharskich, połączenie właściwe rynien na 
budynku, wymiana uszkodzonych pokryw studzienek, osuszenie zawilgoconych 
ścian). 
Dz.900, rozdz.90002 – zwiększenie o kwotę  53 802,00 zł.      
Wydatki bieżące (statutowe „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Pyrzyce”). 
Dz.921, rozdz.92109 – zwiększenie o kwotę  10 000,00 zł.      
Wydatki bieżące (statutowe - wykonanie remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości 
Nowielin z uwagi na zły stan techniczny ściany. Zakres prac remontowych obejmuje 
między innymi osuszenie zawilgoconej ściany oraz położenie odpowiednich powłok 
zabezpieczających je przed zagrzybieniem w celu poprawy użytkowania budynku).  
 
3) Przeniesienie wydatków jako zmniejszenie i zwiększenie: 
Przenosi się wydatki: 
a) z Dz.758, rozdz.75818 kwotę 30 000,00 zł, z rezerwy celowej majątkowej na 
dofinansowanie zadań powiatu pyrzyckiego w zakresie utworzenia miejsc 
parkingowych w pasach dróg powiatowych na wydatki do Dz.600, rozdz.60014 na 
dotację dla Powiatu Pyrzyckiego na zadanie:  „Przebudowa drogi powiatowej nr 
1604Z ul. Bankowa w m. Pyrzyce polegająca na przebudowie parkingu dla aut 
osobowych w ilości 6 i 8 miejsc”.     
b) z Dz. 600, rozdz. 60016 kwotę 3 660,00 zł z zadania „Przebudowa ul. Głowackiego 
w Pyrzycach”, z Dz. 600, rozdz.60017 kwotę 18 178,43 zł z zadania „Przebudowa 
drogi ul. Mickiewicza w Pyrzycach”, z Dz. 900, rozdz. 90095 kwotę 7.984,52 zł 
z zadania „Przebudowa sieci kanalizacji deszczowej i sanitarnej ul. Głowackiego 
w Pyrzycach” na wydatki majątkowe do Dz.600 rozdz. 60016 kwotę 29.822,95 zł na 
zadanie „ Przebudowa drogi gminnej działka nr 47 , nr 53 w miejscowości 
Obromino”   
c) z Dz. 600, rozdz. 60016 kwotę 16 000,00 zł z zadania „Przebudowa chodników 
i wjazdów w ciągu drogi gminnej nr 620017Z ul. Dworcowa w Pyrzycach” na 
wydatki majątkowe na zadanie „Przebudowa ul. Rolnej w Pyrzycach” 16 000,00 zł.  
d) wydatki  Funduszu Sołeckiego Pstrowice - statutowe z Dz.600, rozdz.60017  
w kwocie 9 706,73 zł na zwiększenie wydatków statutowych w Dz.754, rozdz.75412 
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o kwotę 2 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup blachy na budynek remizy 
strażackiej, w Dz.921, rozdz.92109 o kwotę 6 706,73 zł, z przeznaczeniem na 

doposażenie świetlicy wiejskiej  oraz  zakup materiałów do remontu świetlicy, 
w Dz.921, rozdz.92195 o kwotę 1 000,00 zł z przeznaczeniem na organizację imprez 
integracyjnych dla mieszkańców sołectwa. 
 

Wyszła Radna Iwona Ksel – godz. 15:29 
Stan Radnych na sali – 14:  

 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 51 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik 

Nr 52 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 53 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015r. (Druk Nr 
112A/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/94/15 stanowi załącznik Nr 54 do protokołu.  

 
Do punktu 16 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Pyrzyckiemu (Druk Nr 113/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 55 do protokołu. 
 

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Konsekwencja przed chwilą podjętej uchwały 
wyrażającej wolę przeniesienia 30.000 zł na wydatki, ponieważ jest to pomoc dla 
Powiatu Pyrzyckiego, więc stosowna uchwała w zakresie takiej pomocy musi być 
podjęta, szczegóły przeznaczenia, rozliczenia tej dotacji w wysokości 30.000 zł będzie 
stanowić zawarta umowa między Powiatem, a nami, a zadanie brzmi: „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 1604Z przy ul. Bankowej w miejscowości Pyrzyce polegająca na 
przebudowie parkingu dla aut osobowych w ilości 6 i 8 miejsc.” 
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 56 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 57 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 58 do protokołu. 
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Radny Mariusz Majak – Ponieważ ta uchwała ma taki tytuł, który mógłby 
sugerować pewną sytuację, która tutaj nie ma miejsca i pojawiły się w opinii 
obiegowej, opinie takie, że w związku z taką, a nie inną sytuacją powiatu, gmina 
musi udzielić pomocy. Otóż nie, tak jak Pani Skarbnik powiedziała jest to 
dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1604Z przy ul. 
Bankowej w miejscowości Pyrzyce polegająca na przebudowie parkingu”, a nazwa 
uchwały wiążę się z tym, że tak trzeba to nazwać w związku z klasyfikacją 
budżetową, więc jest to dofinansowanie budowy parkingu przy ul. Bankowej. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pyrzyckiemu (Druk 
Nr 113/15). 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/95/15 stanowi załącznik Nr 59 do protokołu.  

 
Do punktu 17 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla 
przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 
i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015r. 
(Druk Nr 114/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 60 do protokołu. 

 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 61 do protokołu, 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 62 do protokołu, 
3) K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 63 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Tworzy się odrębny obwód do głosowania nr 
13 dla wyborców przebywających w szpitalu, z siedzibą w sali konferencyjnej, 
wejście B Szpitala Powiatowego w Pyrzycach, ul. Jana Pawła II. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla przeprowadzenia wyborów 
do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 
października 2015r. (Druk Nr 114/15). 

Weszła Radna Iwona Ksel – godz. 15:32 
Stan Radnych na sali – 15:  
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Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/96/15 stanowi załącznik Nr 64 do protokołu.  

 
Do punktu 18 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Heleny 
i Grzegorza Korpalskich (Druk Nr 115/15).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 65 do protokołu. 

 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Jan Wojtasik – Odczytał uzasadnienie do projektu 
uchwały: „Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu skargi z dnia 04.08.2015 r. Państwa 
Heleny i Grzegorza Korpalskich oraz na podstawie posiadanych dokumentów 
z Wydziału Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego stwierdza, że należy 
uznać skargę za zasadną w części dotyczącej nie zachowania procedur terminu 
wydawania decyzji zgodnie z kodeksem postępowania administracyjnego.  
 Państwo Korpalscy w sierpniu 2013 r. złożyli wniosek na wydanie decyzji 
o warunki zabudowy dla budynku mieszkalnego jednorodzinnego wolno stojącego 
wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na terenie działek nr 238 obręb 11 miasta 
Pyrzyce.  
 Na złożony wniosek Burmistrz Pyrzyc odmawia Decyzją Nr 3/2013 z dnia 25 
września 2013 r. ustalenia warunków zabudowy. Od w/w decyzji Państwo 
Korpalscy odwołali się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Szczecinie. 
W dniu 22 stycznia 2014 r. SKO uchyliło zaskarżoną decyzję w całości i przekazało 
sprawę do ponownego rozpatrzenia. 
 Po rozpatrzeniu Burmistrz Pyrzyc ponownie wydał odmowną Decyzję Nr 
4/2014 z dnia 20 maja 2014 r., na którą Państwo Korpalscy odwołali się do SKO 
w dniu 4 czerwca 2014 r. SKO decyzję Burmistrza Pyrzyc utrzymało w całości 
w mocy.  
 Kolejny wniosek Państwo złożyli w dniu 14 listopada 2014 r., do którego 
została wydana pozytywna decyzja o warunkach zabudowy, od której również 
odwołali się Państwo Korpalscy. 
 SKO decyzją z dnia 3 czerwca 2015 r. uchyliło zaskarżoną decyzję i przekazało 
sprawę organowi pierwszej instancji do ponownego rozpatrzenia - sprawa ponownie 
została przez Urząd podjęta. W tym momencie Urząd powinien powiadomić stronę 
o przedłużeniu terminu wydania decyzji, co nie zostało dokonane. Po złożeniu 
skargi Burmistrz Pyrzyc pismem poinformowała stronę o zaistniałej sytuacji i zostały 
wydane odpowiednie pisma informujące o przebiegu toczącego się postępowania. 
 W pozostałym zakresie skargę uznano za bezzasadną z uwagi na fakt, że od 
dnia otrzymania decyzji SKO z dnia 3 czerwca 2015r. w sprawie bez zbędnej zwłoki, 
podejmowane są czynności niezbędne do wydania decyzji. 
 W chwili obecnej wyżej wymienione postępowanie jest na etapie uzgodnienia 
projektu decyzji stosownie do art. 53 ust. 4 ustawy z dnia 28 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.”   
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Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa 
Heleny i Grzegorza Korpalskich (Druk Nr 115/15).  
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/97/15 stanowi załącznik Nr 66 do protokołu.  

 
Do punktu 19 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Michała 
Franiaka na nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury (Druk Nr 
116/15). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 67 do protokołu. 

 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 68 do protokołu, 

 
Przewodniczący K. Rewizyjnej – Jan Wojtasik – Odczytał uzasadnienie do projektu 
uchwały: „Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu skargi Pana Michała Franiaka na 
działalność Dyrektora PDK i wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektora PDK oraz na 
podstawie przedstawionych faktur stwierdza, że należy uznać zgłoszenie za 
bezzasadne. 
 Na podstawie ustnej umowy z dnia 2 czerwca 2015 r. (pisemne oświadczenie 
stron) Pyrzycki Dom Kultury wynajął scenę dla firmy Soundproof pl. za kwotę 3.000 
zł (dowód: faktura VAT Nr 346), natomiast firma Soundproof pl. świadczyła obsługę 
techniczną nagłośnienia XXXV Pyrzyckich Spotkań z Folklorem za kwotę 3.000 zł 
(dowód: faktura VAT nr FV 2/07/2015) w wyniku czego nastąpiła kompensata 
wzajemnych zobowiązań.” 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Dodam tylko, że jest to sprawa, która została 
przekazana do Komisji przez CBA, o czym wspominałem na sesji nadzwyczajnej 
w wakacje. 
 
Radny Jerzy Wroński – Proszę mi powiedzieć, za jakie pieniądze została zakupiona 
nasza scena z pieniędzy z zewnątrz, czy z naszych pieniędzy z budżetu gminy? 
 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Scena, o której dzisiaj jest mowa, zakupiona 
została z własnych środków gminy – urzędu. Było wprowadzone zadanie budowa 
domu kultury, jak Państwo pamiętacie rok 2012, kiedy był zwrot dotacji m.in. na 
wyposażenie urządzeń i innych materiałów służących domowi kultury. Także ten 
wydatek był w 100% wydatkiem niekwalifikowanym z własnych wydatków. 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Odczytał projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Michała 
Franiaka na nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury (Druk Nr 116/15). 
 

Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/98/15 stanowi załącznik Nr 69 do protokołu.  
 

Do punktu 20 porządku 
 Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia 
głosowania nad odwołaniem Wiceprzewodniczącego Rady.  
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji. 
 

Radna Małgorzata Piotrowska – Do Komisji Skrutacyjnej zgłasza radną Roksana 
Herman. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z zapytaniem, czy Pani Roksana 
Herman wyraża zgodę. 
 

Radna Roksana Herman – Tak. 
 

Radny Mariusz Majak - Do Komisji Skrutacyjnej zgłasza radną Małgorzatę 
Piotrowską. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z zapytaniem, czy Pani 
Małgorzata Piotrowska wyraża zgodę. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Tak.  
 
Radny Jerzy Wroński – Do Komisji Skrutacyjnej zgłasza radnego Mariusza Majaka. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z zapytaniem, czy Pan Mariusz 
Majak wyraża zgodę. 
 
Radny Mariusz Majak – Tak. 
 
Nie zgłoszono więcej kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zamknął listę kandydatów i poddał pod 
głosowanie przyjęcie Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1) Pani Radna Roksana Herman, 
2) Pani Radna Małgorzata Piotrowska, 
3) Pan Radny Mariusz Majak. 
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Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Skład Komisji Skrutacyjnej uzyskał akceptacje Rady. 
 

Do punktu 21 porządku 
 Przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ogłoszę krótką przerwę i proszę 
o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Jerzy Wroński – Ponieważ koleżanka składała projekt uchwały w związku 
z odwołaniem kolegi radnego z funkcji wiceprzewodniczącego to proszę 
o odczytanie uzasadnienia. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – W związku z powstaniem nowego Klubu Radnych 
Rady Miejskiej w Pyrzycach „Pracujmy Razem” zaistniała potrzeba zmiany 
prezydium Rady Miejskiej w Pyrzycach, w celu dokonanie tej zmiany niezbędne jest 
naszym zdaniem odwołanie z funkcji wiceprzewodniczącego. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ogłosił przerwę na ukonstytuowanie się 
Komisji Skrutacyjnej. 
 

Przerwa od godz. 15:45 do godz. 15:49; 
Po przerwie:  

Stan Radnych na sali – 15; 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Wyrodek – W związku z wnioskiem 
o odwołanie mojej osoby z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej proszę 
Radnych o przyjęcie wniosku o mojej rezygnacji. Myślę, że to ułatwi dodatkowo 
Radnym podjęcie tej decyzji, nie czuję żadnej urazy w stosunku do tych radnych, jak 
również chciałbym przy okazji podziękować za ten okres czasu, kiedy pełniłem 
swoja funkcję i chciałbym podziękować, że to nie wpłynie na zmniejszenie mojej 
pracy i zaangażowanie na rzecz naszej gminy. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Panie Mecenasie, co w tej sytuacji? 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Wygląda na to, że musimy przygotować nowe 
karty do głosowania.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ogłosił przerwę.  

 
Przerwa od godz. 15:51 do godz. 16:05; 

Po przerwie:  
Stan Radnych na sali – 15; 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W związku ze złożoną rezygnacją Pana 
Wiceprzewodniczącego z tej funkcji składam wniosek o wyprowadzenie z porządku 
obrad punktu „Odwołanie wiceprzewodniczącego” i składam wniosek o przyjęcie 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji wiceprzewodniczącego z tej 
funkcji. 
 Poddał pod głosowanie wyprowadzenie z porządku obrad punktu 
„Odwołanie wiceprzewodniczącego”. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -13, przeciw - 1, wstrzymało się - 1; 
Punkt został wyprowadzony z porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie wniosek 
o przeprowadzenie głosowania w sprawie przyjęcia rezygnacji 
wiceprzewodniczącego. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -13, przeciw - 1, wstrzymało się - 1; 
Wniosek uzyskał akceptacje Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie pozostawienie 
Komisji Skrutacyjnej w obecnym składzie do przeprowadzenia głosowania nad 
rezygnacją Pana Wiceprzewodniczącego. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Skład Komisji Skrutacyjnej uzyskał akceptacje Rady.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że Komisja Skrutacyjna 
przeprowadzi głosowanie nad przyjęciem rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Porządek po zmianach stanowi załącznik Nr 70 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Ogłosił przerwę. 
 

Przerwa od godz. 16:07 do godz. 16:15; 
Po przerwie:  

Stan Radnych na sali – 15; 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Wznowił obrady Sesji Rady Miejskiej. Oddał 
głos Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska -  Poinformowała, że 
Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała i przewodniczącą została wybrana jej 
skromna osoba.  
Wyjaśniła zasady głosowania oraz ważność oddanego głosu. 
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Każdy z Radnych wyczytany przez Radną Roksana Herman kolejno wg listy 
obecności dokonał wyboru, po czym Komisja Skrutacyjna zasiadła do stolika 
znajdującego się na sali w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 
 
Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska 
odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na obradach XII – sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach VII kadencji w dniu 17 września 2015 r. do przeprowadzenia 
głosowania w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Pyrzycach Mirosława Wyrodka. Protokół Komisji stanowi załącznik Nr 
71 do protokołu z obrad sesji. 
 
Na sali obrad na stan 15 radnych obecnych jest 15 radnych, 
w głosowaniu oddano:                 - głosów ważnych -15; 
                                                          - głosów nieważnych – 0; 
 
Za przyjęciem rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Pyrzycach Mirosław Wyrodka oddano głosów – 11; 
 
Przeciw przyjęciu rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Pyrzycach Mirosław Wyrodka oddano głosów – 4; 
 
 Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, że została przyjęta 
rezygnacja z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach 
Mirosława Wyrodka. 
 
Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 72 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Odczytał podjętą uchwałę. 

Uchwała Nr XII/99/15 stanowi załącznik Nr 73 do niniejszego protokołu. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – W związku z przyjęciem rezygnacji Pana 
Wiceprzewodniczącego przez Wysoką Radę, składam wniosek o zmianę porządku 
obrad i wprowadzenie projektu uchwały o wyborze nowego Wiceprzewodniczącego 
Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku 
w sprawie przeprowadzenia wyborów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -12, przeciw - 2, wstrzymało się - 1; 
Punkt został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 22. 
 
Porządek po zmianach stanowi załącznik Nr 74 do protokołu. 
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Do punktu 22 porządku 
 Wyborów Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zaproponował, aby ta sama Komisja 
Skrutacyjna pracowała przy wyborze Wiceprzewodniczącego Rady. Nie widzę 
żadnych sprzeciwów, więc poddaję pod głosowanie przyjęcie Komisji Skrutacyjnej 
w takim samym składzie. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 15; za -15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Skład Komisji Skrutacyjnej uzyskał akceptacje Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatów 
na Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Radny Mariusz Majak – Zgłosił kandydaturę radnego Jana Wojtasika, radnego 
seniora w naszej Radzie, człowieka zaangażowanego społecznie, który pochodzi 
z Kujaw, a w Pyrzycach osiedlił się w wieku 20-stu lat i pozostał na naszej ziemi do 
tej pory. Kariera zawodowa kolegi Jana Wojtasik to praca w dawnym STW, 
a następnie RPGKiM, które zostało przekształcone, a obecnie jest to PPK Spółka 
z o.o. Uważam, że kolega Wojtasik daje rękojmię właściwego wykonywania funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady ze względu nie tylko na swoje doświadczenie i swój 
wiek, ale i ze względu na to, ze jest zaangażowany społecznie. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pan Jan Wojtasik wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 
Radny Jan Wojtasik – Wyraża zgodę. 
 
Nie zgłoszono więcej kandydatów na wiceprzewodniczącego rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zamknął listę kandydatów na 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie 
do przygotowania wyborów i ogłosił przerwę. 
 

Przerwa od godz. 16:45 do godz. 16:55; 
Po przerwie:  

Stan Radnych na sali – 14; 
Wyszedł Radny Łukasz Michalski; 
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Przeprowadzenie głosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska – W związku 
z opuszczeniem sali przez Radnego Łukasza Michalskiego, proszę o odjęcie jednej 
karty z 15-stu przygotowanych do głosowania. (Wolna karta stanowi załącznik Nr 75 
do protokołu. 
Wyjaśniła zasady głosowania oraz ważność oddanego głosu. 
Każdy z Radnych wyczytany przez Radną Roksana Herman kolejno wg listy 
obecności dokonał wyboru, po czym Komisja Skrutacyjna zasiadła do stolika 
znajdującego się na sali w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska – Odczytała protokół 
Komisji Skrutacyjnej powołanej na obradach XII – sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 
VII kadencji w dniu 17 września 2015 r. do przeprowadzenia głosowania w sprawie 
wyboru na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach Jana 
Wojtasika. Protokół Komisji stanowi załącznik Nr 76 do protokołu z obrad sesji. 
 
Po przeliczeniu głosów Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska 
ogłosiła wyniki głosowania.  
Na sali obrad na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych, 
w głosowaniu oddano:                        - głosów ważnych -13; 
                                                          - głosów nieważnych – 1; 
Za wyborem na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach Jana 
Wojtasik oddano głosów – 11; 
 
Przeciw wyborowi na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach 
Jana Wojtasik oddano głosów – 2; 
 
 Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdza, że Jan Wojtasik 
został wybrany na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 
Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 77 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Stwierdzam, że na podstawie protokołu 
Komisji Skrutacyjnej został wybrany Pan Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 
w Pyrzycach.  
 

Uchwała Nr XII/100/15 stanowi załącznik Nr 78 do niniejszego protokołu. 
Pogratulował Wyboru radnemu na Wiceprzewodniczącego Rady i zaprosił do stołu 
prezydialnego. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Jan Wojtasik – Dziękuję bardzo za zaufanie do mojej 
osoby, jednocześnie składam w związku z wyborem mojej osoby na 
wiceprzewodniczącego rezygnację z funkcji przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Składam wniosek o przeprowadzenie 
wyborów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, jako punkt 24 porządku obrad. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Wniosek uzyskał akceptacje Rady. 
 
Porządek po zmianach stanowi załącznik Nr 79 do protokołu. 
 

Do punktu 23 porządku 
 Przyjęcie uchwały w sprawie rezygnacji z funkcji 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie rezygnacji 
z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XII/101/15 stanowi załącznik Nr 80 do protokołu.  
 

Do punktu 24 porządku 
 Przyjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatów 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Jerzy Wroński – Proponuję kandydaturę Mirosława Wyrodka. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pan Mirosław Wyrodek wyraża zgodę na 
kandydowanie? 
 
Radny Mirosław Wyrodek – Nie wyraża zgody. 
 
Radny Mariusz Majak - Proponuję kandydaturę Małgorzaty Piotrowskiej 
mieszkanki Żabowa, radnej II kadencji, z wykształcenia mgr inż. Ochrony 
środowiska, posiada duże doświadczenie zarówno w pracy społecznej, jak i w pracy 
w Radzie Miejskiej, jest m.in. Prezesem Klubu „Goplana Żabów”. Posiada również 
doświadczenie w zakresie przewodniczenia komisji, była przewodniczącą komisji 
właściwej do spraw rolnictwa i ochrony środowiska w poprzedniej kadencji, była 
członkiem Komisji Rewizyjnej, zatem jej kandydatura daje rękojmię właściwego 
wykonywania funkcji przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Czy Pani Małgorzata Piotrowska wyraża 
zgodę na kandydowanie? 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Wyraża zgodę. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Panią 
Małgorzatę Piotrowską. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -9, przeciw - 2, wstrzymało się - 3; 
Uchwała Nr XII/102/15 stanowi załącznik Nr 81 do protokołu.  

 
Do punktu 25 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie ławników do Sądu Rejonowego 
w Stargardzie Szczecińskim. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 82 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poprosił o odczytanie opinii Zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników przez Panią Przewodniczącą tego Zespołu 
– Roksanę Herman. 
 
Przewodnicząca Zespołu – Roksana Herman – Odczytała opinię Zespołu do 
zaopiniowania kandydatów na ławników: „Stosownie do art.163 § 2 ustawy z dnia 
27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych, Zespół powołany Uchwałą Nr 
IX/80/15 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 25 czerwca 2015r. r. w sprawie 
powołania Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników przedstawia 
Wysokiem Radzie swoją opinie o zgłoszonym kandydacie na ławnika. 
 Z terenu naszej gminy zgłoszony został jeden kandydat na ławnika do 
orzekania w sprawach pracy, Pani Anetty Masłyk-Głuchowskiej, która spełnia 
wszystkie warunki wymagane ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 
powszechnych: 
1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych 
      i  obywatelskich, 
2)  jest nieskazitelnego charakteru, 
3)  ukończyła 30 lat,  
4) jest zatrudniona, oraz zamieszkuje  w  miejscu kandydowania co najmniej od roku, 
5) nie przekroczyła 70 lat, 
6) jest zdolna, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 
7) posiada co najmniej wykształcenie średnie. 
   Do karty zgłoszeniowej zostały dołączone wszystkie załączniki wymagane 
przez Rozporządzenie Ministra Sprawiedliwości z dnia 15 marca 2006 r. w sprawie 
szczegółowego trybu zgłaszania radom gmin kandydatów na ławników oraz wzoru 
karty zgłoszenia. Kandydaci na ławników dla spraw pracy nie zostali zgłoszeni. 
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W związku z powyższym przedstawiamy Wysokiej Radzie Panią Anettę 
Głuchowską – Mastyk jako kandydata do wyborów na ławnika dla spraw pracy 
w głosowaniu tajnym.” Opinia stanowi załącznik Nr 83 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W tym punkcie musimy powołać Komisję 
Skrutacyjną i po raz kolejny składam wniosek o pozostawienie tej samej komisji 
skrutacyjnej. Poddał pod głosowanie przyjęcie komisji skrutacyjnej 
w niezmienionym składzie. 
 
Wynik głosowania:  
 stan radnych na sali - 14; za -14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Komisja Skrutacyjna uzyskała akceptację Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie 
do przygotowania wyborów i ogłosił przerwę. 
 

Przerwa od godz. 17:10 do godz. 17:16; 
Po przerwie:  

Stan Radnych na sali – 14; 
Nieobecny Radny Łukasz Michalski; 

 
Przeprowadzenie głosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska – W związku z tym, 
że na sali nadal jest obecnych 14 osób proszę o odjęcie 1 karty do głosowania. 
Wyjaśniła zasady głosowania oraz ważność oddanego głosu. 
Każdy z Radnych wyczytany przez Radną Roksana Herman kolejno wg listy 
obecności dokonał wyboru, po czym Komisja Skrutacyjna zasiadła do stolika 
znajdującego się na sali w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Małgorzata Piotrowska – Po przeliczeniu 
głosów odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na obradach XII – sesji 
Rady Miejskiej w Pyrzycach do przeprowadzenia wyborów ławników w dniu 17 
września 2015 r.  
„Komisja Skrutacyjna stwierdza, że na sali obrad na stan 15 radnych obecnych jest 14 
radnych, którzy oddali następującą ilość głosów: 

- na kandydata na ławnika na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie 
Szczeciński do orzekania w spraw pracy: 

    ANETTA GŁUCHOWSKA-MASŁYK              13 głosów  za,  
                                  1 głos przeciw,  
                                 0 głosów  wstrzymujących 
                                 0 głos nieważny. 
 Komisja stwierdza, na podstawie otrzymanych wyników,     
- na ławnika na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczeciński    

do orzekania w sprawach pracy wybrana została Pani Anetta Głuchowska – 
Masłyk.” 
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Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 86 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Stwierdzam, że na podstawie protokołu 
Komisji Skrutacyjnej informuję, że Rada Miejska przyjęła uchwałę w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim na kadencję lat 2016 – 
2019. Ławnikiem w  głosowaniu tajnym została wybrana Pani Anetta Głuchowska – 
Masłyk. 
 

Uchwała Nr XII/103/15 stanowi załącznik Nr 87 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 26 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone zapytania. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Pytanie zadawał Pan Radny Wroński, jest 
jasno zapisane w porządku obrad, że mają to być pytania na piśmie. Do tej pory było 
tyle przerw, a Pan mi jeszcze tego nie doniósł, mam nadzieję, że Pani Burmistrz sobie 
zanotowała te pytania. Proszę następnym razem, żeby interpelacje były na piśmie. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Odpowiem na 2 pytania, na pozostałe 
odpowie Zastępca. 

► Pytanie odnośnie ogrodzenia terenu zielonego, (jak Pan powiedział, że się Pan 
dowiedział). Przypomina, że zadanie przyjmowała Rada Miejska w czerwcu 
bieżącego roku. Były to zapytania ofertowe, ponieważ wysokość zadania nie 
przekraczała 30.000 EURO zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych 
taka procedura została przeprowadzona, były 3 oferty naszych rodowitych 
firm, kryterium była cena i najniższa cena to 30.000 – tj. firma ZBO Pan Leszek 
Gołębiowski. Pozostałe firmy, które dały kwoty wyższe to Konstalbud, BUD 
Serwis. 

► Odpowiedź w sprawie ul. Dworcowej – był przetarg nieograniczony, 
ponieważ było to już zadanie z kwotą wysoką, zgłosiło się siedmiu oferentów, 
najniższa cena była to cena firmy Profit 184.081,86, cena najdroższa 231.347,23 
BUD Park, firma nasza rodowita, o którą Pan pyta – Usługi sprzętem 
budowlanym Ksel Jan kwota 215.906,41 zł. Chciałam zauważyć, że mamy 
trochę taką sytuację, bo krytykujemy tę najdroższą cenę naszych rodowitych 
firm, tak jak Pan tutaj zaznaczył, że bardzo wysoka cena, jednakże ceny 
wskazane przez inne firmy, firmy zewnętrzne są niższe, ale też wspomnę, bo 
wiemy o tym, że firma, która wygrała ten przetarg zatrudnia również naszych 
mieszkańców Pyrzyc. 

 
Radny Jerzy Wroński – Chciałbym tylko skomentować w paru słowach to 
ogrodzenie. Pani Burmistrz, 30.000 zł, jeżeli Pani miałaby inwestować ze swojej 
kieszeni na 100 metrów ogrodzenia (Pani Skarbnik, to do Pani też się tyczy) i zapłacić 
30.000 zł, jeżeli w Urzędzie wydział nie ma wiedzy i nie ma orientacji to trzeba 
zatrudnić takiego człowieka, który ma orientację, ile to będzie na rynku kosztowało. 
Pani Burmistrz, 30.000 zł, to jest 3 dni roboty, Pani Burmistrz trzeba jeszcze zobaczyć 
tą robotę, to żal, lecą łzy z oczu, żeby tak była robota zrobiona za 30.000 zł, jeżeli 
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kamienie wystają koło słupków i nie są równo zalane. Pani Burmistrz, jeżeli 
będziemy tak gospodarzyć to chyba daleko nie zajdziemy z tą naszą gospodarką. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny, jeżeli Pan podważa kwoty 
tych ofert, które są sporządzone przez firmy, bo ja nie jestem w stanie ich podważyć. 
Są do tego odpowiednie organy, kontrole i proszę to uczynić. 
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, myślę, że Pani czytała komentarze 
w Internecie, w naszych mediach myślę, że to się nadaje jeszcze gdzie indziej, jakimś 
donosem zrobić, bo ja sobie nie wyobrażam, ja w tej branży pracowałem i wiem, ile 
to może kosztować. 100 merów 30.000 zł, każdy by chciał zarobić za 4 dni takie 
pieniądze, siatka przecież nie jest ze złota i słupki również. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny, jeszcze raz podkreślam to, 
co powiedziałam, jeżeli Pan kwestionuje, było to zapytanie ofertowe i oferty zostały 
przedstawione przez firmy i przez nie sporządzone. Jeżeli Pan chce to zgłosić do 
organów, tak jak Pan to zaznaczył, do organów, o czym ja też również Panu mówię, 
to proszę to uczynić, bo kwestionuje Pan teraz publicznie oferty złożone przez nasze 
rodowite firmy, gdzie kryterium była cena i były również wyższe, czyli rozumiem, 
że wszystkie 3 oferty nadają się do sprawdzenia przez odpowiednie organy. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Robert Betyna – W pierwszym pytaniu Pan Radny 
Wroński zapytał o miejscowość Obromino i o rów. Tak, prowadzimy tam 
postępowanie administracyjne (o szczegółach nie będą mówił), ale pytanie było, czy 
zostanie to zrobione, tak zadał Pan pytanie. Odpowiedź moja na bazie deklaracji 
spółki wodnej, tak, zostanie to zrobione. 
 Kolejne pytanie – obsługa monitoringu, ile będzie kosztowała. Obsługa 
monitoringu ile będzie kosztowała tego nie wiem, o to trzeba byłoby zapytać firmę, 
która tą obsługę będzie wykonywała. Natomiast, jeżeli chodzi Panu, ile będziemy 
płacić za dostarczenie sygnału monitoringu, bo to było przedmiotem, to na 
przyszłość proszę bardziej szczegółowo precyzować pytania, to w wyniku 
postępowania zwróciliśmy się do 4-ch oferentów w celu rozpoznania rynku, były to 
firmy z: Zielonej Góry, Myśliborza, Rzepnowa, Szczecina. Później przy tym wyborze 
zwróciliśmy się ponownie do 3-ch firm, bo z dwóch nie otrzymaliśmy odpowiedzi 
i były to firmy z: Rzepnowa, Szczecina, Lipian. W wyniku tego postępowania 
rozstrzygnięcie nastąpiło takie, że kwota miesięczna opłata brutto wynosiła będzie 
6.457,50 zł 
 Kolejne pytanie – przepust. Tak, mam informację od kierownika 
Ogrodowicza, faktycznie byli tam na miejscu, oglądali i faktycznie stwierdzają, że 
wymaga on remontu, naprawy i będzie się starał w przyszłorocznym budżecie takie 
środki zabezpieczyć, żeby remont tego przepustu wykonać. 
 Kolejne pytanie, jaki wkład miało Starostwo, jeżeli chodzi o organizację 
Folkloru, tak jak to bywa od wielu lat, możemy liczyć na wsparcie Starostwa i w tym 
roku również było, po pierwsze – tradycyjnie, jeżeli chodzi o noclegi to nas 
wspomagali i sfinansowali kwotą 5.000 zł występ Zespołu Bubliczki. 
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Radny Jerzy Wroński – Panie Burmistrzu, Panie Redaktorze, chciałbym jeszcze 
usłyszeć, co wchodzi w skład tego, że będzie Pan przesyłał tylko informacje 
w Internet, sama obsługa tego ma kosztować aż 6.000 zł, z czego to wynika? Bardzo 
prosiłbym, żeby fachowo Pan nam to wyjaśnił. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Myślę, że Pan Radny zwraca się do Pana 
Ćwiklińskiego, ale umowa nie została podpisana z Panem Ćwiklińskim Panie Radny, 
tylko z firmą Aura ze Szczecina z Panem Darczyńskim. W związku z tym proszę 
takie zapytania kierować do firmy Aura w Szczecinie, a firma Pana Ćwiklińskiego 
jest to Vigor z Rzepnowa. 
 
Piotr Ćwikliński – Panie Radny, nigdy w historii funkcjonowania monitoringu 
pyrzyckiego nie pobrałem ani jednej złotówki za funkcjonowanie monitoringu. 
Jedyną rzeczą, którą mam wspólne to jest to, że byłem inicjatorem 10 lat temu 
powstania tego monitoringu. Powtarzam, ani z Gminy Pyrzyce, ani ze Starostwa 
Powiatowego, ani ze Spółdzielni Mieszkaniowej, nie pobrałem nigdy w historii 
monitoringu, ani złotówki. Moja firma nie wygrała tego przetargu nigdy. 
 
Radny Jerzy Wroński – Szkoda. 
 
Nie wniesiono więcej głosów. 
 

Do punktu 20 porządku 
 Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował o pismach, które wpłynęły do 
Rady Miejskiej: 
- Informacja od Komisji Rewizyjnej, że „W dniu 6 lipca 2015 r. do Biura Rady 
Miejskiej w Pyrzycach wpłynęło pismo Pani Ewy Jasion odwołujące się od podjętej 
uchwały Nr IX/81/15 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 25 czerwca 2015 r. 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Ewy Jasion. 
 W przedłożonym odwołaniu nie wniesiono nowych okoliczności oprócz tych, 
które były wcześniej rozpatrywane. 
 Zgodnie z art. 239 §1 Kpa Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Pyrzycach 
podtrzymuje swoje stanowisko zawarte w wcześniej podjętej Uchwale Nr IX/81/15 
Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 25 czerwca 2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pani Ewy Jasion.” Pismo stanowi załącznik Nr 87 do protokołu. 
- W dniu 24 lipca wpłynęło pismo Pani Radnej Iwony Ksel, podpisane również przez 
Pana Waldemara Lemiesza „Uprzejmie informuję, że z dniem 24 lipca 2015r. ja 
i Radny Waldemar Lemiesz rezygnujemy z członkostwa w Klubie Radnych PSL oraz 
nie zrzeszonych. Ponadto z dniem dzisiejszym zostaje usunięty z nazwy klubu człon 
„Klub Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego”. Pismo stanowi załącznik Nr 88 
do protokołu. 
- Dzisiaj zostało złożone pismo do Biura Rady od Pana Mirosława Wyrodka – 
Wiceprzewodniczącego Klubu Radnych Niezrzeszonych „Informuję, że z dniem 17 
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września 2015 r. zgłaszam rozwiązanie Klubu Radnych Niezrzeszonych”. Pismo 
stanowi załącznik Nr 89 do protokołu. 
- Pismo do Pani Burmistrz oraz Radnych Gminy Pyrzyce podpisane przez ponad 200 
osób, „My, mieszkańcy Gminy Pyrzyce zwracamy się z prośbą o pomoc 
w rozwiązaniu problemu składowania i nawożenia obornikiem (a nawet czymś 
znacznie gorszym) ziem będących własnością Gospodarstwa Archidiecezji 
Szczecińsko Kamieńskiej. Mieszkańcom okolicznych miejscowości Gminy Pyrzyce 
fetor składowanego obornika przeszkadza w codziennym życiu: nie można otworzyć 
okien, wyjść na zewnątrz, wywiesić prania itp. Firmy prywatne prowadzące 
działalność agroturystyczną i hotelarską ponoszą straty finansowe z tytułu utraty 
potencjalnych klientów. Problem „smrodu” wpływa negatywnie na wypoczynek 
rodzin z dziećmi nad jeziorem zlokalizowanym w pobliżu stacji paliw „Dall”. 
Chcielibyśmy zaznaczyć, że sytuacja powtarza się co roku w porze letniej, natomiast 
jesienią duży sprzęt wykonujący prace polowe nanosi dużo błota na drogę gminną 
Nr 000003 oraz drogę powiatową prowadzącą do miejscowości Nowielin. 
Zwracamy się z prośbą do Pani Burmistrz o przedstawienie problemu na najbliższej 
sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach oraz o pomoc w podjęciu działań zmierzających do 
rozwiązania w/w problemu. Bardzo liczymy na pozytywne rozpatrzenie naszego 
wniosku.” Pismo stanowi załącznik Nr 90 do protokołu.  
 
Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach. 

 
Do punktu 21 porządku 
 Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Paweł Chyt – W związku z wyczerpaniem 
porządku obrad zamykam obrady XII sesji Rady Miejskiej.  
 
Protokołowała  
Anna Piotrowska 
                                                                                                 Przewodniczący Rady  
 
                                                                                                          Paweł Chyt 


